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HAARP PROGRAM. 

ÚVOD 

Protože většina lidí neví, co tato zkratka znamená, rozhodl jsem se že vám 
v několika řádcích podám výklad o programu HAARP (a o souvislostech přímo 
i nepřímo spojených..) a jeho důsledcích pro nás pro všechny.  

V dnešní době, kdy čas plyne rychleji než vyslovení tohoto slova, je nanejvýš 
důležité si uvědomit, že se již v mnoha směrech změnil postoj k mnohým 
některým základním životním hodnotám. Čas jsou peníze, říkají ti, kteří se ho 
snaží dohnat co nejvyššími ciframi na svých bankovních účtech. Nikde ho 
nekoupíte, a proto také zaujali patřičný postoj, aby si ten svůj „čas“, co nejvíce 
zjednodušili. A to ve všem. Proto se dnes žije důmyslnějším životem, aby ten 
čas neutekl příliš daleko. S touto kalkulací přišli i mnozí byznysmeni, 
prezidenti, ilumináti a jiní vládcové menších či větších kopek „hnoje“, na 
kterých parazitují. Cílem všech těchto malých a velkých samovládců je, aby 
s pokud možno nejmenšími časovými a finančními náklady, dosáhli co 
nejefektivnějších výsledků v ovládání lidí, kteří plní funkci zprostředkovatelů 
těchto cílů. Ať se ti to milý čtenáři líbí, či nikoliv, i ty jsi jen  jednou z figurek, 
manipulovaná nitkami času ve prospěch svých „manipulátorů“. Taky musíš 
něco v práci dodělat na příkaz nadřízeného? Taky ti tví blízcí nařizují 
(samozřejmě jen formou doporučení) co musíš, či nemusíš učinit pro rodinu a 
své blízké? Taky tě pohoršuje mocenský způsob jednání vlády, kdy ty musíš 
vše a oni nic? Dnes není zapotřebí rozvíjet jen staré způsoby donucovacích 
prostředků, jak tomu bylo kdysi v minulosti. V rámci již zmíněné efektivity s co 
nejmenšími náklady a ztrátami, se již zhruba po 60 let začal uplatňovat nový 
přístup k ovládání velkého počtu lidí, bez zjevných známek násilí či 
donucovacích praktik (v některých případech je dobrá ještě i stará metoda biče 
a cukru). Tato skrytá forma manipulace lidmi novými bioenergetickými a 
psychotronickými zbraněmi, či novými formami „přístupu“ k lidem formou líbivé 
řeči, sešněrování zákonů a předpisů tak, že nezbývá prostor pro vlastní názor 
nad rámec povolené normy, neustálé opakování lží a jejího mlžení do 
nejfantastičtějších barev, vede k dokonalému vymytí mozku tak, že uživatel 
této „zdravotní“ kůry časem nazývá dobro zlem a naopak. I dnešní politikové, 
kazatelé, obchodníci a jiní procházejí na svých školách a seminářích 
důkladným školením, kterým se ani netají, jak používat mimiku, jak 
gestikulovat, (holemika, patetika), jak využít osobní charizma, jak takticky 
zveličovat malé, nepodstatné věci a naopak bagatelizovat důležité okolnosti 
(viz příklad jednoho pracovníka humanitární organizace, bývalého 
spolupracovníka STB) apod. To vše jen za účelem oslovení a manipulace 
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s lidmi. K čemu vedou tyto umělé náhražky charakteru, vidíme denně v politice, 
církvích a běžném životě. Jediným cílem je umět dobře „zpracovat“ daný objekt 
zájmu ve svůj prospěch a výsledek je zaručen. O jejich úspěšnosti vypovídají 
množství volebních lístků, zvýšený počet členů dané strany či organizace, 
stabilní příjem financí do církevní či jiné kasičky, ze které si zafinancují svůj 
čas. Dochází k centralizaci moci a toku financí do rukou úzkého okruhu lidí, 
kteří prošli sítem „vyvolených“. Proto také dnešní formy těchto zbraní, od 
nejjednodušších, které jsme popsali před několika řádky, až po ty 
nejrafinovanější, musí fungovat skrytě, aby byly co nejméně průhledné a 
nenapadnutelná z pohledu prostých lidí. Tito obyčejní lidé, které nenechá 
v klidu skutečnost každodenního strádání svých bližních, rádi odevzdají svým 
„ochráncům“ svědomí a života, s pocitem vykonaného dobra, své těžce 
vydělané finance. Takový je koloběh na této zemi. Nic nového pod sluncem. 
Jen metody jsou nebezpečnější a zákeřnější. Schovávají se pod roušku 
zbožnosti, demokracie, lásky a jiných synonym, v dnešním světě s oblibou 
používaných. Usmívám se nad mnohými slogany, které mi ve své podstatě a 
svým obsahem a principem připomínají doby ty předešlé. Jako např. „Se 
Sovětským svazem na věčné časy a nikdy jinak“ Vyměňte slovo Sovětský svaz 
a nahraďte ho slovem USA…. Nebo, řekl by Žid Hitlerovi před 60 lety: „ 
Hledejme to, co nás spojuje a ne to co nás rozděluje“?  Stačí přece jen láska 
...... Jeden příklad za všechny, i můj osobní, kdy jeden věřící člověk mi řekl, že 
Pán Ježíš by si nekoupil takové auto (potřeboval jsem terenní auto, neboť jsem 
se přestěhoval do lesa na samotu, kde jsou kruté zimy a rodina musela mít 
zajištěn odvoz pro děti do školy apod.) Tento „věřící“ si za nějaký čas podobné 
auto zakoupil...?! Tento příklad mi připomíná místo v Bibli, který říká: „Pojď 
bratře vytáhnu ti třísku z oka“.... sám však kůl ve svém oku nevidí - výroky 
které často slyšíme z úst rúzných lidí a osobností, na různých politických, 
stranických či ekumenických a jiných shromážděních. Cílem je dosáhnout 
převahu a kontrolu jednoho nad druhým, (z různých pohnutek), a jakýmkoliv 
způsobem vytěžit co nejvíc na úkor druhého. Někdy si tento fakt ani tito lidé 
neuvědomují, protože tak byli naučeni a vychováni. Tato společnost, založená 
na hierarchistické posloupnosti (tzv. pyramida důležitosti), složená z naivních 
sloganů, falešných výzev k reformacím, lepším zítřkům a jiných lživých apelů, 
je proto ovládána těmito moderními zbraněmi. Jsou lživé proto, že samotné 
jejich pohnutky těchto lidí jsou založeny na lži, úskočnosti a neschopnosti tyto 
okolnosti uvést do svého života. Jejich životy jsou zaplněny nepravými 
představami o jejich výlučnosti a dobré cestě, kterou tito lidé podstoupili za 
„lepším“ zítřkem, aby tak mohli spokojeně večer co večer usínat s falešnou 
představou o „správné realizaci“ svého života. Toto sebeuspokojení však 
v jejich životě přináší špatné ovoce ve formě jejich jednání, zvratů v osobním 
životě, neustálém omlouvání svých přestupků (samozřejmě že pro formálnost 
tvrdí, že musí ještě mnoho zlepšovat, ale ve finále si nepřipustí špatný směr 
svého života). Kdo se vzepře, je vyčleněn z okruhu „normálních“ (spíše by se 
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hodilo nenormálních) lidí,pod jakoukoliv záminkou. Existuje např. šablona 
(měřítko), podle které se postupuje v případě nepohodlného škůdce, a to ve 
všech formách našeho veřejného i neveřejného života. Aplikuje se jak 
v politice, náboženství, kulturním i soukromém životě. Vyznačuje se osobním 
napadáním, obviňováním z kritiky, rozvracečství, extremismu, sektářství, 
nepřízpusobivosti, terorismu, dále také rovněž formy zastrašováním, 
vyhrožováním, falešným obviňováním, zákulisním jednáním v neprospěch 
nepohodlného, fyzickým násilím, zabitím a podobně. Že vám to něco 
připomíná? Pamatujme si, že nejsnažší a nejefektivnější formou „nadvlády, 
převahy, kontroly“, jsou bioenergetické, psychotronické a psychologické 
zbraně, které jim toto jednání zjednodušují....  

Mnohé, co bylo zde jen naznačeno, by si asi zasloužilo podrobnější vysvětlení, 
ale to snad až v jiné knize. 

 

CO  JSOU  TO   
PSYCHOTECHNOLOGIE 

A – OFICIÁLNÍ VERZE 

Relaxační přístroje ke stimulaci mysli patří z odborného hlediska do oboru 
neurotechnologie. Neurotechnologie je interdisciplinární vědní obor, jehož 
předmětem je studium a využívání všech vědeckých poznatků ke 
zdokonalování činnosti a výkonnosti mozku (u zdravých i nemocných). 
Jeho praktická realizace spočívá v nácviku kontroly vědomí a vitálních procesů 
organismu za použití přístrojů vyvinutých zvlášť pro tento účel. 

Obor i jeho označení vznikl ve Spojených státech a jejich statut byl obecně 
přijat od počátku osmdesátých let. Legislativní podchycení a využití 
neurotechnologie někdy činí problémy, protože neurotechnologie přesahuje 
rámec více lékařských oborů a odklání se velmi výrazně od zásadního proudu 
medicíny tohoto století – farmakoterapie (chemoterapie). Odborných institucí, 
které zaštiťují nebo souvisejí s neurotechnologií, je proto více, a to i v rámci 
jednoho státu. Obdobně je tomu i s označením neurotechnologie 



v mezinárodním názvosloví – souběžně jsou pro neurotechnologii používány i 
názvy psychotechnologie, technologie mysli nebo technologie vědomí 
(psychotechnology, mind technology, consciousness technology) a řada 
dalších dílčích označení.  

V současnosti představuje neurotechnologie 9 různých metod, z nichž jedna 
z nich je z hlediska komplexnosti účinků a možnostem aplikace v praxi zdaleka 
nejrozšířenější. Je to audiovizuální senzorická stimulace, pro niž se v češtině 
ujalo pojmenování relaxační přístroje ke stimulaci mysli. Další metodou, která 
je rovněž určena samouživatelům (jednoduché, cenově dostupné modely 
přístrojů), je biofeedback. Ten však zdaleka nedosahuje v obecném 
celosvětovém měřítku takové obliby a rozšíření jako relaxační přístroje ke 
stimulaci mysli.  

Ostatní metody, jejichž uplatnění spočívá téměř výhradně v lékařské klinické 
praxi (a nikoliv v samouživatelském použití), jsou: samotná světelná stimulace, 
samotná zvuková stimulace, lebeční elektrostimulace, senzorická deprivace, 
kinetická metoda, biomagnetické obvody a kontrolované snění.  

Mezi nejvýznamnější světové odborníky a propagátory (u odborné i laické 
veřejnosti) neurotechnologie patří Michael Hutchison a Prof. Thomas H. 
Budzynski, PhD. Některé jejich poznatky a zkušenosti použil pro publikaci 
„Neurotechnologie, mozek a souvislosti“ nejvýznamnější propagátor 
neurotechnologie u nás, autor této knihy a řady odborných i populárních článků 
v českém tisku J.M.Valuch. (Zde je třeba dodat, že ve skutečnosti u nás ve 
výzkumu lidského mozku po desetiletí patřili mezi světovou špičku jiní - 
kádry StB, kromě jiného i ze známé Psychoenergetické laboratoře, 
vedené pod dozorem KGB pětinásobným agentem StB profesorem 
Zdeňkem Rejdákem - pozn.)

Neurotechnologie je jeden z nejmladších vědních oborů vůbec. Rozvoj 
neurotechnologie podněcují změny celosvětového společenského klimatu 
posledních desetiletí – návrat k přírodě, k člověku a k jeho nepřekonatelnému 
bohatství – vlastní mysli. Význam neurotechnologie sílí společně 
s mezinárodními aktivitami vědců lékařských oborů: rok 1990 až 1999 byl 
vyhlášen Světovou zdravotnickou organizací ,,Dekádou mozku” a stejně 
tak příští století (rok 2000 až 2099) bylo vyhlášeno ,,Stoletím mozku”.

Na neurotechnologii je odborníky a lékaři oceňován kromě jiných fakt, že jako 
jedna z mála profesionálních zdravotních metod prevence i léčby je 
použitelná a snadno dostupná široké veřejnosti. 
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http://www.galaxy.cz/biofeed.htm
http://www.galaxy.cz/katalog.htm#Neurotechnologie, mozek a souvislosti
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NĚKTERÉ  Z  POCHYBNOSTÍ 

Způsoby, jak ovlivnit lidské vědomí, jsou cílem výzkumů už dlouho. Nejsou 
zneužitelné? Dnešní komerčně dostupné psychowalkmany představují sedmou 
generaci přístrojů, které byly svého času předmětem přísně tajných 
projektů americké armády. „Pokusy, jak předat do podvědomí vojáků příkaz 
k agresivitě ztroskotaly,“ tvrdí J. Valuch mladší. “Podařilo se jim jen dodat 
energii, vybudit je, ale ne už udělat z nich nemyslící stroje na zabíjení.“ Teprve 
poté, co americká armáda zhruba před deseti lety projekt opustila, se 
psychowalkmany dostaly na trh.  

B - Neoficiální verze 

Tak tohle byla ta oficialní verze pro veřejnost. Skutečnost je jako obvykle jiná. 
Armády velmocí jako první pochopily, že je třeba dosáhnout 
všeobecného a výrazného zvýšení psychické vnímavosti u obyvatelů této 
planety, aby jimi bylo možno i současnými psychotechnologiemi 
subtilně, ale přesto účinně, manipulovat a to v každé situaci. Primitivy lze 
totiž manipulovat pouze nejprimitivnějšími, nejhrubšími metodami a to 
pouze v tom nejužším emocionálním spektru. Když zasvěcenci z KGB a 
GRU připravovali koncem 80. let obyvatelstvo sovětského bloku na 
radikální a pokud možno nekrvavou změnu poměrů, samozřejmě opět ve 
svůj prospěch, používali tehdy ke změně vědomí stovek milionů lidí 
kromě jiného i služeb svých psychotroniků a tehdejších, ještě poměrně 
primitivních, počítačových psychotechnologií. Všichni si ještě určitě 
vzpomeneme na tehdejší hektické organisování masových seancí špičky 
KGB, psychotronika Ivana Kašpirovského, dobře známého i u nás, které 
byly dlouhodobě a systematicky přenášeny dokonce i státními televizemi 
většiny zemi komunistického bloku. Tehdy vše probíhalo pod krytím 
"pozitivního působení na zdraví zúčastněných". V tom se dodnes nic 
nezměnilo. Tohle je totiž stále nejúčinější. Kdo by se taky bránil být 
zdravý... Každý se proto  vyžadovanému "otevření své mysli 
blahodárnému působení pozitivních energií" rád podvolí. A víc od nás 
technologové duše nepotřebují. Dnes už Ivan Kašpirovský se svým 
týmem a českou manželkou, pocházející z Pardubic, na území bývalého 
Sovětského svazu nežije. Těžiště své činnosti přenesl přímo do USA a na 
působení boha globalistů Billa Clintona, podporovaného slepě naprostou 
vetšinou amerických voličů vidíme, že i zde je stejně úspěšný. Stačí jen 
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pozorně sledovat Clintonovy činy a porovnávat je s jeho slovy. Anebo 
analyzovat hysterickou mnohaměsíční kampaň Rudého práva na obranu 
jejich presidenta Billa Clintona, kterého jim chtějí američtí pravičáci 
sesadit za něco tak malicherného, jako jsou křivé přísahy a obelhávání 
vlastního národa. Soudruzi svá pera v této svaté věci vskutku nešetří. 
Abychom ale byli spravedliví. Nelze nepřipomenout   pozitivní roli Ivana 
Kašpirovského při ukončení  rusko - čečenské války. Snad jako jasnovidec 
KGB viděl dál než jiní a chtěl zabránit dalšímu ruskému Vietnamu, 
zahrnujícímu tentokrát celou islámskou sovětskou střední Asii, snad ho k tomu 
vedly zkušenosti s léčením sovětských obětí války v Afganistánu. V každém 
případě i zde plně potvrdil své kvality.

Filozofická námitka, která se proti přístrojům formujícím mysl objevuje 
nejčastěji, zní asi takto: jde o umělé šidítko, zkratku, umožňující pasivní 
cestou dosažení stavů, které by měl člověk dosáhnout vlastním úsilím. 
Při józe se snažíme o zmapování vnitřních stavů a poučení z nich. A na 
této cestě se sami, vlastním úsilím, pomalu vnitřně přeměňujeme ve vyšší 
bytosti. Psychowalkmany naproti tomu tak logicky bývají přirovnávány 
k dámským vibrátorům.

  

 
UMÍME MANIPULOVAT S ČINNOSTÍ MOZKU? 

 
Že je možné manipulovat chování člověka s použitím tzv. podprahových vzkazů, ať už 
zvukových nebo obrazových, je dnes všeobecně známo. Proto je také ve většině zemí 
světa používání takových technologií, bez vědomí jejich uživatele, zakázáno. Přístroje 
pro stimulaci mozku zase naznačují, jak by k manipulaci lidského duševního života 
mohly být použity světelné nebo zvukové vlny. Autor ale naznačuje, že s vývojem 
technologie a znalosti činnosti lidského mozku se objevují stále nové technologie, 
umožňující jeho činnost manipulovat. Jednou z nich je i technologie na bázi 
elektromagnetické energie. 
Ačkoli v dostupné vědecké literatuře bylo publikováno jen asi 30 vědeckých pokusů, 
které tuto domněnku podporují, už v r. 1974 bylo v SSSR, po úspěšném vyzkoušení u 
vojenské jednotky v Novosibirsku, zaregistrováno vládním úřadem pro patenty a 
vynálezy zařízení Radioson (Radiospánek), popsané jako metoda vyvolání spánku 
radiovými vlnami. Možnost takového působení na lidský mozek je potvrzena i v knize 
anglického vědce v oboru působení elektromagnetismu na živé organismy. Řada vědců 
také varovala před možností zneužití nejnovějších poznatků z oboru neurofyziologie. 
Např. americký vědec Michael Persinger, který pracoval na projektu nesmrtících 
elektromagnetických zbraní amerického válečného námořnictva , varoval ve vědeckém 
časopise , že je technicky možné ovlivnit většinu z 6 miliard lidských mozků 
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"generováním nervové informace uvnitř fyzikálního media, ve kterém jsou všichni 
členové druhu ponořeni." [81]. Vzhledem k tomu, že každá duševní činnost je provázena 
určitými typickými synchronizacemi činnosti neuronů, které je podle některých 
publikovaných pokusů možné vyvolat i zvenčí, je toto varování jen stěží pokusem o 
vyvolání senzace. V r. 1998 upozornila francouzská národní komise pro bioetiku, že 
vývoj neurologie otevírá cestu k ohrožení lidských práv [9] a v květnu 1999 byla na závěr 
konference neurologů v Tokyu, sponzorované OSN, účastníky přijata rezoluce, ve které 
prohlašovali: "Dnes máme intelektuální, fyzikální a finanční zdroje umožňující ovládnout 
mozek a vyvinout přístroje, které k němu proniknou a dokonce ovládnou nebo vymažou 
samo vědomí.Chtěli bychom vyjádřit naši naději, že toto poznávací úsilí bude sloužit 
míru a všeobecnému prospěchu."[10]

Události na mezinárodní politické scéně v posledních letech ukazují, že koncept 
dálkového působení na činnost mozku se už stal předmětem mezinárodních jednání. V 
lednu 1999 vydal Evropský parlament rezoluci, ve které vyzývá "k uzavření mezinárodní 
dohody, která by zakazovala vývoj a rozmisťování zbraní umožňujících manipulaci 
lidských bytostí." [11]

V říjnu loňského roku předložil v americkém kongresu kongresman Denis J. Kucinich 
zákon zavazující amerického prezidenta, aby se podílel na mezinárodních jednáních 
směřujících k zákazu rozmisťování zbraní ve vesmíru. Jako zbraň byly v tomto návrhu 
zákona definovány i "jakékoli nepřiznané nebo ještě nevyvinuté prostředky způsobující 
smrt nebo zranění , poškození či zničení osoby (nebo biologického života, tělesného 
zdraví, duševního zdraví nebo ekonomického blahobytu osoby). použitím systémů 
umístěných na zemi, na moři nebo ve vesmíru, používajících elektromagnetické, 
psychotronické, zvukové, laserové nebo jiné energie, směrované na jednotlivé osoby 
nebo vybrané populace za účelem informační války, řízení nálady nebo ovládání mozku 
takových osob nebo populací." [12]. 

Jako vesměs ve všech ostatních citovaných zákonodárných aktech i v tomto návrhu 
zákona se počítá se zvukovou, světelnou nebo elektromagnetickou stimulací lidského 
mozku jako metodou manipulace jeho činnosti. Psychotronické zbraně jsou, alespoň 
pro laika neseznámeného s vývojem tajných vojenských výzkumů, ještě spíše v oblasti 
vědecké fantazie, protože nebyl publikován žádný vědecký experiment, jehož 
opakováním by bylo možné ověřit existenci ruských torzních resp. amerických 
skalárních polí. 

Už v r. 1997 se 9 států Svazu nezávislých států obrátilo na OSN, OBSE, a státy 
Meziparlamentní unie s návrhem, aby na pořad příštího zasedání Valného shromáždění 
OSN byla zařazena otázka přípravy a uzavření mezinárodní dohody "O zabránění 
informačním válkám a omezení oběhu informačních zbraní" [13], [3]. 

Původní návrh této iniciativy předložil v ruské Státní dumě Vladimir Lopatin [3]. V. 
Lopatin pracoval v letech 1990 - 1995 postupně v bezpečnostních výborech RSFSR, 
Státní dumy Ruské federace a Meziparlamentního shromáždění Svazu nezávislých 
států se specializací na informační bezpečnost. Termíny "informační zbraň" a 
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"informační válka" jsou světové veřejnosti celkem neznámé. V. Lopatin v r. 1999 
publikoval, společně s ruským vědcem V. Cygankovem, knihu "Psychotronická zbraň a 
bezpečnost Ruska" [3]. V knize jsou tyto termíny vysvětleny takto "v publikovaných 
výsledcích výzkumu autoritativní komise Americké fyzikální společnosti za rok 1993 je 
vyvozen závěr, že .psychofyzické zbrojní systémy. mohou být využity. ke 
konstrukci.strategické zbraně nového druhu (informační zbraně v informační válce)". 
Mezi řadou publikací, na které se V. Lopatin k tomuto tématu odvolává jsou Materiály 
parlamentního slyšení z r. 1996 "Hrozby a výzvy ve sféře informační bezpečnosti", 
"Informační zbraň jako hrozba národní bezpečnosti Ruské federace" (analytická zpráva 
zahraniční rozvědky Ruské federace, Moskva 1996) a "Kdo bude vlastníkem zbraně 
působící na svědomí v 21. století", Moskva 1997 [14]. V. Lopatin předložil také v r. 2000 
v ruské Státní dumě, po předchozích dvou autorech, v pořadí už třetí návrh zákona na 
téma "Informačně psychologické bezpečnosti Ruska". Ruské noviny Segodnja o návrhu 
zákona psaly: "prostředky informačně-psychologického působení jsou sto nejen 
poškodit zdraví, ale i způsobit" a pokračují citátem z návrhu zákona - "zablokování 
svobody lidské vůle na podvědomé úrovni, ztrátě schopnosti politické, kulturní i jiné 
sebeidentifikace člověka." [13]. 

V knize "Psychotronická zbraň a bezpečnost Ruska" , V. Lopatin a V. Cygankov píší, že 
k základním principům ruské obranné koncepce v oblasti dálkového působení na 
lidskou psychiku by mělo patřit přiznání jeho existence jako faktu, a že by měla být 
přiznána "reálná možnost informační, psychotronické války (která ve skutečnosti už 
probíhá bez oficiálního vyhlášení) ."[15]. Proto navrhují odtajnění všech prací na této 
technologii a varují, že jako důsledek utajení se zrychlují závody ve zbrojení, což 
zvyšuje pravděpodobnost psychotronické války. Z toho pak vyvozují jediný logicky a 
lidsky správný závěr, že je "nutné vypracovat jak národní legislativy, tak i normy 
mezinárodního práva, zaměřené na ochranu psychiky člověka před podvědomými, 
destruktivními informačními účinky" [16]. V knize také citují záznam z jednání Federální 
rady Ruské federace o Informačně psychologické bezpečnosti osobnosti, kde V. 
Lopatin uvedl, že psychotronická zbraň je schopna způsobit "zablokování svobody 
lidské vůle na podvědomé úrovni" nebo "vložení do vědomí nebo podvědomí lidské 
bytosti informací, které způsobí chybné vnímání skutečnosti"[17]. Jako zdroj takového 
působení autoři v knize uvedli "generátory fyzikálních polí známé i neznámé povahy". 
[18]

V r. 1999 agentura STOA Generálního ředitelství pro výzkum při Evropském parlamentu 
publikovala zprávu "O technologiích zvládání demonstrací" [19], kterou si objednala u 
nadace OMEGA z anglického Manchesteru. Jedním ze čtyř hlavních témat této zprávy 
jsou tzv. zbraně druhé generace nebo také nesmrtonosné zbraně, cituji: "tato zpráva 
vyhodnocuje druhou generaci 'nesmrtonosných' zbraní, která se v současné době 
vynořuje z národních vojenských a nukleárních laboratoří USA jako součást doktríny 
'nesmrtonosného vojenství' Clintonovy administrativy, která byla nyní přijata i NATO. 
Tyto přístroje zahrnují zbraně používající . paprsky směrované energie. radiofrekvenční, 
laserové a akustické mechanismy k zneschopnění lidských cílů" [20].  

Ve zprávě se uvádí, že "Nejproblematičtější nesmrtonosnou technologií pro zvládání 
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demonstrací předkládanou USA jsou tzv. radiofrekvenční zbraně nebo zbraně 
používající směrovanou energii, které mohou údajně manipulovat lidské chování. 
největší pochybnosti vyvolávají systémy, které mohou působit přímo na nervovou 
soustavu" [21]. O nesmrtonosných technologiích se také píše: "snad nejmohutnější vývoj 
zůstává zahalen tajemstvím"[22]. Je pravděpodobné, že právě z tohoto důvodu, tj. 
protože se nemůže odvolat na žádný oficiálně zveřejněný dokument týkající se těchto 
technických prostředků, se zpráva v otázce tzv. psychotronických zbraní odvolává na 
internetovou publikaci autora tohoto článku [23]. Stejným způsobem řeší otázku 
dálkového ovládání lidského mozku i společná práce Kvakerské kanceláře OSN, 
Institutu OSN pro výzkum odzbrojení a Programu pro strategická studia a studia 
mezinárodní bezpečnosti, která se v materiálu o nesmrtonosných zbraních odvolává na 
internetovou publikaci Cheryl Welshové, ředitelky americké organizace zaměřené na 
obranu lidských práv v souvislosti s technologiemi umožňujícími ovládání lidského 
mozku [24]. 

25.9.2000 projednával Výbor pro bezpečnost ruské Státní dumy dodatek k 6. článku 
ruského zákona o zbraních. Ve zprávě ze zasedání se píše: "pokrok moderní vědy. 
umožňuje vytvoření prostředků a metod tajného, dálkového působení na psychiku nebo 
fyziologii osoby nebo skupiny lidí." a "Prakticky v celém světě jsou metody skrytého 
působení na psychiku lidí pokládány za prioritu a stávají se jednou z nejdůležitějších 
technologií 21. století." [25]). Bezpečnostní rada dodatek doporučila ke schválení. 
Dodatek byl ruskou státní dumou schválen a podepsán ruským prezidentem. Dodatek k 
6. článku ruského federálního zákona "O zbraních", z 26. 7. 2001, zakazuje cirkulaci 
"zbraní a jiných objektů. účinky jejichž činnosti jsou založeny na použití 
elektromagnetického, světelného, tepelného, infrazvukového nebo ultrazvukového 
záření " [26]. Vzhledem k tomu, že všechna tato záření mohou být použita k ovlivnění 
činnosti lidského mozku, udělala tím Ruská federace první krok k realizaci svého 
záměru zakázat manipulaci lidské nervové soustavy technickými prostředky. 

V Doktrině informační bezpečnosti Ruské federace, podepsané prezidentem 
Vladimirem Putinem v září 2000 je mezi nebezpečími ohrožujícími informační 
bezpečnost Ruska uvedeno "ohrožení ústavních práv a svobod lidí a občanů v oblasti 
duševního života. individuálního, skupinového a společenského vědomí" a "ilegální 
použití speciálních prostředků působících na individuální, skupinové a společenské 
vědomí" [27]. Mezi hlavními směry mezinárodní spolupráce v oblasti zajištění informační 
bezpečnosti je uveden "zákaz výroby, šíření a použití 'informační zbraně' " [28]. Tím je 
vyjádřena ochota Ruské federace pokračovat v jednáních směřujících k zákazu 
používání zbraní působících na lidskou psychiku . 

V již zmíněné zprávě, zveřejněné STOA, je citováno znění původního návrhu části 
rezoluce Evropského parlamentu vztahující se k technologiím ovládání mozku. 
Evropský parlament vyzývá v tomto textu k "uzavření mezinárodní dohody zakazující 
veškerý výzkum a vývoj. usilující o využití znalosti chemické, elektrické, zvukově 
vibrační nebo jiné funkce mozku k vývoji zbraní, které mohou umožnit manipulaci 
lidských bytostí, včetně zákazu jakéhokoli skutečného nebo možného rozmisťování 
takových systémů" [29]. Tady je znovu a v podstatě stejně vymezen rozsah známých 
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technologií, které mohou být použity k manipulaci lidského mozku, navíc použití termínu 
"skutečného" nevylučuje, že taková zařízení jsou už ve skutečnosti rozmístěna. 

Mezi státy s nejvyspělejší vojenskou technologií, které nepředložily na mezinárodní 
scéně žádnou iniciativu směřující k zákazu vývoje a používání technických prostředků 
umožňujících dálkové působení na činnost lidského mozku jsou i USA (návrh zákona 
D.J. Kucinicha byl ve své původní podobě stažen). Jak ale vyplývá ze zprávy 
publikované STOA, jsou Spojené státy zároveň největším propagátorem používání 
tohoto typu technologií. Z jejich "iniciativy byla v rámci NATO vytvořena speciální 
pracovní skupina pro perspektivní využití přístrojů s nesmrtícími účinky "[25].  

Ve zprávě zveřejněné STOA se uvádí, že v říjnu 1999 přijalo NATO novou 
nesmrtonosnou doktrinu [30] a že v r. 1996 "nesmrtonosné nástroje identifikované 
americkou armádou zahrnovaly systémy směrované energie" a "radiofrekvenční 
zbraně" [31] - tyto zbraně, jak bylo uvedeno ve zprávě STOA, jsou dávány do souvislosti 
s působením na lidskou nervovou soustavu. Podle zprávy ruské vládní informační 
agentury FAPSI se za posledních 15 let rozpočet USA na "rozvoj a získání prostředků 
informační války zvýšil čtyřnásobně a v současné době zaujímá první místo mezi výdaji 
na všechny vojenské programy" [13], [3].  

Informační válka nepochybně zahrnuje i použití jiných technologií. Nezájem USA o 
mezinárodní zákaz používání technologií umožňujících manipulaci činnosti lidského 
mozku ale vzbuzuje dojem, že mají v úmyslu používat prostředků dálkového působení 
na činnost lidského mozku, jak ve vnitřní, tak v zahraniční politice. Tím by fakticky 
blokovaly ochotu Evropské unie a Ruska k mezinárodnímu zákazu používání těchto 
prostředků. Pokud ale tyto prostředky existují a zůstávají utajeny, znamená to, že vlády, 
které je mají k dispozici, je mohou libovolně používat a neohlížet se přitom na názor 
veřejnosti. Koncepce demokratického světa tak rozhodně dostává vážnou (i když 
utajenou) trhlinu a do budoucna by světové populace mohly žít ve zdánlivé demokracii, 
ve které by jejich nebo cizí vlády prostřednictvím tajných technologií modelovaly jejich 
názory.  

 
 
 
Prameny:  

[1]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, - str. 117, 119, 474- 485, 542-551, 565 nahoře a 
třetí a poslední odstavec.  
[2]    Světová zdravotnická organizace, zpráva o neionizujícím záření z r. 1991, 
str. 143 a 207-208  
[3]    V. Lopatin, V Cygankov: "Psichotronnoje oružie i bezopasnost Rossii", 
SINTEG, Ruská federace, Moskva, ISBN 5-89638-006-2-A5-2000-30, seznam 
publikací nakladatelství najdete na adrese 
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http://www.sinteg.ru/cataloghead.htm  
[4]    G. Gurtovoj, I. Vinokurov: "Psychotronnaja vojna, ot mytov k realijam", 
Ruská Federace, Moskva, "Mysteries", 1993, ISBN 5-86422- 098-1  
[5]    S největší pravděpodobností i noviny Trud, které organizovaly celý 
výzkum po pokusu o puč proti Gorbačevovi  
[6]    John Evans: Mind, Body and Electromagnetism, the Burlington Press, 
Cambridge, 1992, ISBN 1874498008, str.139  
[7]    Tato stránka a sjeďte na spodek stránky "Bio of Principal Investigator"  
[8]    M. A. Persinger: "On the Possibility of Directly Lacessing Every Human 
Brain by Electromagnetic Induction of Fundamental Algorythms", Perception 
and Motor Skills, červen 1995,, sv. 80, str. 791-799  
[9]    Nature, vol.391, 22.1.1998,str.316, "Advances in Neurosciences May 
Threaten Human Rights"  
[10]    Internetový odkaz na stránkách University OSN v Tokyu na tuto stránku 
již nefunguje, pro ověření informace je třeba vyhledat dokumenty z konference  
[11]    Evropský parlament, klikněte na Plenary sessions, sjeďte na Reports by 
A4 number - klikněte, vyberte 1999 a doplňte 005 k A4  
[12]    Tato stránka a hledejte Space Preservation Act potom klikněte na 
H.R.2977  
[13]    Ruský deník Segodnja, 11. února 2000, Andrej Soldatov: "Vsadniki 
psychotroničeskovo apokalypsa"  
[14]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. 107  
[15]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. 97  
[16]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. 107  
[17]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. 108  
[18]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. 13  
[19]    STOA, zvolte publications a "Crowd Control Technologies"  
[20]    viz odkaz 16 str. XIX resp. 25  
[21]    viz odkaz 16 str. LIII resp. 69  
[22]    viz odkaz 16 str. XLVII resp. 63, též str. VII-VIII resp. 7-8, str. XIX resp. 
25, str. XLV resp. 61  
[23]    viz odkaz. 16) str.LIII resp. 69, pozn. 354  
[24]    UNIDIR, CAHRA a Cheryl Welsh jsou uvedeny na str. 24 PDF 
dokumentu  
[25]    Dokument zaslán Moskevským výborem pro ekologii bydlení. Telefon: 
Ruská Federace, Zelenograd, 531-6411, Emilia Čirkova, ředitelka  
[26]     Hledejte ZDE, tam "poisk" a hledejte "gosudarstvennaja duma" (nutno 
psát azbukou), na stránce, která se objeví, zvolit "informacionnyj kanal 
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gosudarstvennoj dumy", tam "fedralnyje zakony podpisanyje prezidentom RF", 
zvolte rok 2001 a hledejte 26 ijulja, č. N 103-F3, "O vněsenii dopolněnija v 
statju 6 feděralnogo zakona ob oružii"  
[27]    Hledejte ZDE    a potom (nutno psát azbukou) "gosudarstvennaja 
duma", dále "informacionnyj kanal gosudarstvennoj dumy", dále hledat s 
pomocí "poisk" "Doktrina informacionnoj bezopasnosti Rossii" a tam str. 3 
"Vidy informacionnych ugroz bezopasnosti Rossijskkoj federacii"  
[28]    Viz odkaz 17, str. 19, "Měždunarodnoje sotrudničestvo Rossijskoj 
Federacii v oblasti obespečenija informacionnoj bezopasnoti"  
[29]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. XVII resp. 33  
[30]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. XLV resp. 61  
[31]    Handbook of Biological Effects of Electromadnetic Fields, 1996, CRC 
Press Inc., 0-8493-0641-8/96, str. XLVI resp. 62  

 
Související informace 

Vědci nebo "vědci"? 

Toto je stručná "svodka" z jednoho vědeckého semináře ČES, který se konal v Praze 
24. dubna 2002: 
O problematice a principech měření elektromagnetických polí, definicích pojmů, 
standardů a vlivech polí na lidský organizmus z hlediska různých aplikací jak v blízké, 
tak vzdálené zóně se dozvíte v referátu Ing. Pavla Vavrouška, CSc. (TransTech 
Electronic spol. s r. o., Praha). Informace o parametrech přístrojů dostupných na trhu 
jsou převážně čerpány z dokumentace firmy NARDA Safety Test Solutions. Osmý 
referát ing. Libora Dražana, CSc. (Katedra radiolokace VA v Brně) popisuje 
elektromagnetické zbraně v pásmu radiových vln a mikrovln, principy jejich působení na 
elektronické systémy, způsoby jejich použití a možné prostředky ochrany před jejich 
účinky. Pozornost je věnována kategorizaci zbraní, způsobům vazby na potenciální cíle, 
jejich výběru a požadavkům na úroveň ochrany před elektromagnetickými zbraněmi. 
Problematikou současného stavu termojaderného výzkumu, jeho specifickými 
požadavky a použitím mikrovln ve fyzice plazmatu se zabývá poslední referát - Ing. 
František Žáček (Ústav fyziky plazmatu AV ČR, Praha): Vývoj a použití mikrovlnných 
generátorů v termojaderném výzkumu. Uvede rovněž současný stav vývoje výkonových 
generátorů mikrovln a podrobněji rozebere technologická omezení jejich výroby a 
činnosti.  

Neletální technologie 

Elektromagnetické pulsní bomby 
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http://www.rambler.ru/
http://www.military.cz/accessories/emp/empbombs.htm
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Active Denial Technology - Paprsky bolesti 
HAARP 1., HAARP 2., HAARP 3., HAARP 4., HAARP 5., HAARP 6.  
"Nebržděna omezeními tradičních liberálních hodnot, by tato elita neváhala dosáhnout 
svých politických cílů použitím nejmodernější techniky ovlivňující veřejné chování a za 
její pomoci uvrhla společnost pod těsný dohled a kontrolu. Dokonale by využila 
technického a vědeckého momentu ve vlastní prospěch."  

Zbigniew Brzezinski 

Neletální technologie - informace Armády ČR 

Značná pozornost je v posledních letech v armádním vývoji a výzkumu věnována 
neletálním technologiím, které by mohly přispět mj. k řešení problému spojeného s 
"vedlejšími ztrátami", tj. ztrátami civilního obyvatelstva. V této souvislosti byl v roce 
1997 zahájen v ozbrojených silách USA Společný program neletálních zbraní (Joint 
Non - Lethal Weapons Program), jehož gestorem je námořní pěchota. Program 
zahrnuje tyto dílčí projekty:  

 Modulární munice pro kontrolu davů MCCM (Modular Crowd Control Munition), 
která představuje protipěchotní řízenou minu CLAYMORE, jejíž výbušná část je 
nahrazena gumovými kuličkami.  

 Přenosný prostředek pro omezení pohybu vozidel PVIS (Portable Vehicle 
Immobilization System), který je určen k zastavení vozidla o hmotnosti až 2300 kg 
pohybujícího se rychlostí 65 až 100 km . h -1 na dráze do 60 m bez vážnějšího 
poranění osob ve vozidle.  

 40 mm neletální munice pro rozhánění davů - neletální traumatizující náboj 
odpalovaný z granátometu M 203 s účinným dosahem 10 až 30 m.  

 Neletální střely ke znehybnění osob se submunicí obsahující zapáchající a 
dráždivé látky nebo sítě o průměru přibližně 15 m.  

 Prostředek pro rychlé kladení nevýbušných zátarasů a překážek CLADS 
(Canister Launched Area - Denial System) využívající minový vrhač VOLCANO 
umístněný např. na víceúčelovém terénním automobilu HMMWV.  

 Modulární zařízení pro různé bezpilotní prostředky, zejména však prostředek 
DRAGON DRONE, umožňující použití různých neletálních technologií.  

 odvěsné zařízení UBTDS (Under Barrel Tactical Delivery Sytem) k pušce M16 
umožňující opakovanou rychlou přímou střelbu neletální municí na vzdálenost 20 až 
100 m.  

 66 mm munice obsahující zapáchající látky a dělbuchy, odpalovaná ze 
zadýmovacího zařízení lehkých vozidel.  

 Pěnové prostředky - přenosné kontejnery k rozstřiku tuhé pěny s výraznými 
adhesivními a kohezivními vlastnostmi, umožňující vytvářet překážky znehybnit 
agresivní osoby.  

 Zastavovací zařízení proti pozemním vozidlům - pozemní nebo palubní 
generátor mikrovlnného záření s vysokým výkonem k zastavení vozidla spálením 
elektronického ovládání jeho pohonných jednotek.  

 Přenosná nebo převozná zařízení VRG (Vortex Ring Gun) vytvářející vířivé 

http://www.military.cz/usa/weapons/guns/zajimavosti/paprsky/paprsky.htm
http://www.military.cz/usa/weapons/haarp/haarp.htm
http://www.gewo.cz/agentura/haarp__file_1.htm
http://www.gewo.cz/agentura/haarp__file_2.htm
http://www.gewo.cz/agentura/haarp__file_3.htm
http://www.gewo.cz/agentura/haarp__file_4.htm
http://www.gewo.cz/agentura/haarp__file_5.htm
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vlny pohybující se rychlostí stovek kilometrů za hodinu a otáčející se s přetížením 
minimálně 1M. Při zásahu člověka způsobují šok srovnatelný s prudkým zásahem 
velmi těžkou přikrývkou. Vířivé vlny mohou obsahovat rovněž různé chemické látky 
působící proti osobám nebo materiálu.  

 Zařízení pro tvorbu aromatických substancí typických pro určité skupiny 
obyvatelstva, náboženské skupiny nebo geografické oblasti, které mohou vzbuzovat 
u místního obyvatelstva různé pocity a nálady nebo signalizovat určitá nebezpečí, 
např. unikání hořlavin.  

 Nové druhy pevných a pružných sítí s výrazně sníženou hmotností a rozměry.  
 Přenosné zařízení pro vytváření neletálního elektromagnetického impulsu, 

který poškozuje vozidlovou elektroniku a počítačové kontrolní systémy.  
 Miniaturní bezpilotní prostředek 

Značná pozornost je při zvyšování účinnosti boje v zastavěných prostorech 
věnována rovněž bezpilotním prostředkům. Americká firma Georgia Tech Research 
Institute zahájila v této souvislosti vývoj miniaturního bezpilotního prostředku MAV ( 
Micro Air Vehicle) pro plnění různých, zejména průzkumných úkolů uvnitř budov. 
Vývoj má trvat přibližně tři roky a je financován částkou 2,6 mil. USD Agenturou pro 
výzkum moderních obranných projektů (Defense Advanced Research Projects 
Agency).  
Prostředek MAV má mít velikost "přibližně lidské ruky", vybaven má být miniaturní 
pohonnou jednotkou o hmotnosti 50 gramů a chemickým zdrojem energie. Tento 
zdroj má prostředku umožnit autonomní 30minutový let a několikadenní pohyb po 
zemi. Prostředek se má pohybovat podobně jako hmyz pohybem křídel. Vybaven má 
být chemickými čidly ke zjišťování a zaměřování osob, videokamerou popř. dalšími 
průzkumnými prostředky.  
Dále má být vybaven sonarem, který má umožnit orientaci v prostoru a senzory pro 
zjišťování zdrojů světla a rozlišování denního ( např. okna) a umělého světla. Tato 
schopnost je velmi důležitá pro přenos informací. Velikost prostředku totiž 
neumožňuje použití dostatečně velkých antén k vysílání z uzavřených objektů a proto 
musí prostředek nejdříve najít okno nebo jiný otvor v budově a poté může zahájit 
vlastní vysílání. 

Hygienické normy a elektromagnetický "smog" 

Bývalé Československo začátkem 60. let zachytilo vývoj a stalo se v roce 1965 vůbec 
první zemí, která zavedla hygienické limity v případě vystavení lidí 
elektromagnetickému záření v neionizující části kmitočtového spektra nejen pro 
profesionální expozice, ale také (přísnější) pro obyvatelstvo. ...  
Fenomény biologické odpovědi organizmu, které charakterizují změny základních 
fyziologických funkcí, jsou zpravidla obtížné pro experimentální prověření, výklad 
získaných výsledků a jejich extrapolaci na člověka vůbec.  
... Platí to tím více za situace, kdy cílenější zaměření klinických a epidemiologických 
studií tímto směrem je zatím spíše výjimkou, ale ještě horší je, když výsledky 
takovýchto sporadických studií jsou raději programově odmítány. To je, žel, historie 
posledního čtvrtstoletí především v USA: výsledky svědčící o možných netepelných 
účincích byly zásadně charakterizovány jako "zajímavé, ale vyžadující další studium" a 



 15

tím vše končilo. V této souvislosti je třeba uvést, že vlastně dodnes nebyl naplněn 
americký program ze 70. let (ač z amerického vojenského výzkumu pronikla informace 
o tom, že existují některé fenomény, které nemají souvislost s tepelnými účinky a které 
by mohly být využitelné pro neletální radiofrekvenční zbraně) a Evropa se více či méně 
přizpůsobila.  
V souvislosti s aktuální otázkou možného nepříznivého vlivu dlouhodobého užívání 
kapesních telefonů digitální sítě GSM na některé funkce CNS se celosvětově do 
popředí zájmu odborníků konečně dostala i pulsně modulovaná pole a jejich biologické 
účinky. Cítíme jisté zadostiučinění, že řešením tohoto problému začínala laboratoř v 
dnešním SZÚ své výzkumné aktivity již před 30 lety a že i dnes znovu dochází v 
publikacích na odkazy na monografii publikovanou pracovníky této laboratoře v USA v 
roce 1971 (Marha, K., Musil, J., Tuhá, H., Electromagnetic Fields and Life Environment. 
San Francisco Press, Inc., San Francisco, CA, USA, 1971). ... Autor článku, Ing. Jan 
Musil, CSc., byl do 30. 6. 1999 vedoucím Národní referenční laboratoře pro 
neionozující záření, pracuje ve Státním zdravotním ústavu.  

Vliv záření mobilů na mozek už je dokázán 

Tajemné úkazy, ke kterým dochází v mozku vystaveném záření mobilního telefonu, 
studují mnohé vědecké týmy. Jeden z nich konečně objevil, co konkrétně 
elektromagnetické záření z mobilů způsobuje. Neohrožuje totiž mozek přímo, ale 
oslabuje jeho schopnost bránit se nežádoucím látkám. ... malé množství záření, jaké 
produkuje mobil, oslabuje stěnu cév v mozku. Kvůli tomu se do mozku mohou dostat 
nebezpečné látky, proti nimž je jinak chráněn. ... Výsledky testů potvrdily zjištění, ke 
kterým již dříve došli vědci při pokusech se zvířaty (v ČR Státní zdravotní ústav - SZÚ). 
MOBIL.CZ,24. 6. 2002, Luděk Zadražil  

Východiska strategických úvah Centra sociální a 
ekonomické strategie FSV UK 
"Průvodce krajinou priorit pro ČR" 

Pro analýzu bezpečnostních rizik má klíčový význam, že se dále zdokonalují nejen 
dosud známé zbraňové systémy, ale technologický rozvoj vytváří základ i pro výrobu a 
využití zbraní nových. Použití grafitových pum k vyřazení elektrárenských sítí při 
bombardování Jugoslávie upozornilo na existenci neletálních zbraní. Mají mít jako 
netradiční bojové prostředky rozhodující roli v budoucích válkách včetně boje proti 
teroristům. Jejich základní charakteristikou je, že při použití nemají zničit živou sílu, 
pouze ji jen dočasně vyřadit. Je to nová teorie boje vzniklá na začátku 90. let v USA. 
Teorie vychází z ideje, že válka či boj proti teroristům, např. s rukojmími, by neměly 
ohrozit nezúčastněné civilní obyvatelstvo.  
Mezi základní neletální zbraně patří optické a laserové záření (intenzivní záření 
koherentního i nekoherentního světla vyvolávající dočasné oslepení či zničení optických 
senzorů k monitorování a navádění střel na cíl), nejaderné elektromagnetické impulsy a 
mikrovlny s vysokou energií (narušující činnost mozku a centrální nervové soustavy i 

http://www.mobil.cz/iso/mobilni_komunikace/zdravi/zdravi4.html
http://www.mobil.cz/iso/mobilni_komunikace/zdravi/zpravy-zdravi/mozekoslaben020624.html
http://vize-cr.fsv.cuni.cz/toCP1250/publikace/pruvodce/pruvodce_b5.php
http://vize-cr.fsv.cuni.cz/toCP1250/publikace/pruvodce/pruvodce_b5.php


umožňující vyřadit výpočetní techniku či vyvolat exploze muničních skladů a minových 
polí), zvukové a ultrazvukové vlny (způsobující dezorientaci lidí, nevolnost, až křeče, 
strach, davovou paniku, ale i demolující techniku a stavby), prostředky 
radioelektronického boje (k dezorganizaci velení a ovládání zbraní), prostředky 
informačního boje (k vyřazení počítačů viry, vložení klamných informací, což může mít 
katastrofičtější důsledky než použití zbraní hromadného ničení), biologické zbraně 
(infekční onemocnění a jedy, využití mikroorganismů a produktů jejich látkové výměny 
či chemikálií k ničení skladů pohonných hmot, přerušení přívodu paliva, zadření motorů, 
rozkladu výbušnin a maskovacích nátěrů, poškozující pneumatiky, kovy, těsnění, plasty, 
silnice ap.).  
Většina neletálních zbraní je v ozbrojených konfliktech vyzkoušena jen zčásti. 
Problémem je, že poškození lidského organismu při použití těchto zbraní nemusí být 
dočasné, ale trvalé. Existence těchto nových zbraňových systémů mění a v budoucnosti 
bude ještě více měnit obraz válčiště. Země, které zaváhají v modernizaci svých armád, 
připravují se na minulou válku, nejen plýtvají finančními prostředky, ale v případě 
vypuknutí nejrůznějších typů konfliktů mají jen malou šanci zvítězit nebo vůbec přežít. 
A. a H. Tofflerovi (1994) upozorňují na nový fenomén bezpečnostních rizik - zneužití 
informací, tzv. infoteror. Podle nich "mohou být teroristé schopni způsobit více škody 
pomocí počítačové klávesnice než použitím bomby". Odborníci se obávají tzv. 
"křižujících virů", jakéhosi softwarového ekvivalentu křižující střely. A varují, že 
elektronický Pearl Harbor leží před námi.  

 

Poznámka ŠOK: 

Narozdíl od mnoha ostatních si nemyslím, že by byl autor tohoto příspěvku blázen, i 
když jako normální někdy nepůsobí... Moje tolerance má své opodstatnění nejen v 
letmém prověření autorových zdrojů. Minimálně jeden případ použití vysokofrekvenční 
zbraně mám potvrzen z nezávislých pramenů. Jeden z pramenů pracuje na univerzitní 
klinice a jeho výzkum je financován americkou vládou - konkrétně civilní agenturou, 
financovanou Pentagonem... :)), druhý pracuje ve vojenském výzkumném zařízení 
formálně placeném ze zdrojů Armády ČR a tedy klidně z jakýchkoliv jiných zdrojů 
financovaném.... Oba svorně tvrdí totéž. Mládenci, kteří úspěšně uspali vojenskou 
jednotku v Novosibirsku v roce 1974, sedí teď po rozpadu SSSR ve Spojených státech 
amerických a zkoumají dále... Vědci k pronajmutí. Výsledky nezveřejňují, a když, tak v 
kategorii TOP SECRET. Prý budou někteří z nich ve vojenské sekci vědecké 
konference.  
Má tolerance má i druhý důvod. Při přípravě některých legislativních návrhů, 
zkvalitňujících ochranu osobních dat jsem navrhoval do zákona odstavec, umožňující 
zaznamenávání a snímání pro policejní evidenci pouze neměnných bio-údajů. Šlo mi o 
to, aby bylo v ČR dovoleno uchovávat u trestaných osob jejich otisky prstů, aby ale bylo 
zakázáno snímat a uchovávat s časovými souvislostmi snímky oční duhovky, pořízené 
speciální A-IR kamerou. Jejich využití či spíše zneužití by mohlo být proti existenčním 
zájmům snímaných osob. Zdravotní pojišťovny i zaměstnavatelé by za ně platili zlatem, 
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což ví každý, kdo se kdy zajímal o iridologii blíže. Hysterický křik, který se ozval ze 
strany zástupců státu, naznačil, že plány armádních i policejních složek mají 
přinejmenším evropský, ne-li přímo euroatlantický rozměr. A protože mi v té souvislosti 
jakoby "náhodou" nechal jeden vojenský expert k dispozici na otestování iridologickou 
kameru i se softwarem (civilní verze PANASONIC - a nestála za moc...), byl mi jasný i 
kontext.  
A proto jsem tolerantní ke koníčku pana Babáčka. Protože lidé by měli vědět.  
A ještě jedna poznámka na okraj: Vysocevýkonný směrový vysílač mikrovln se použil i 
na činnost zdánlivě neškodnou - na ozařování dešťových mraků - prý pokus o regulaci 
počasí. To, co se děje s evropským počasím po několik posledních let, prý s tím 
vojenským pokusem nemá nic, ale vůbec nic společného... Věřte ale armádním 
specialistům. Někdo si z nás udělal holt cvičební polygon pro lokální klimatologickou 
válku a zapomněl nám o tom říci. Proč také? Vždyť jsme ubozí civilové...  
Nedivím se kolegům z FSV, že nevěří vojákům ani jméno, ale s jejich vývody příliš 
nepolemizují. Vědí proč... A. a H. Tofflerovi také pracovali pro americkou vládu. 

 
OHEŇ Z NEBE

SYSTÉM HAARP 
(HIGH FREQUENCY ACTIVE AURORAL RESEARCH PROGRAM) 

 

Jestliže všechna tato energie je k dispozici z prázdného prostoru, potom 
se můžete ptát jak je to možné, že stále používáme fosilní paliva? 
Odpověď je jednoduchá. Síly, které nás ovládají jsou velmi bohaté. Staly 
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se velmi bohatými tím, že tyto věci ovládali (většinou naftový a nukleární 
průmysl). Poslední věcí, kterou oni sami chtějí je, abychom měli energii 
zdarma, což je to, co je výsledkem pochopení psychoenergetiky (skalární 
elektromagnetismus, energetika, atd.)  

Co všechno tohle pro nás znamená? Podívejme se na jeden příklad. Existuje 
jeden vládní projekt stavěný na Aljašce pod názvem “HAARP” program - 
výzkum vysokofrekvenčního aktivního aurického pole. Jeden z patentů tohoto 
projektu tvrdí, že může způsobit totální zhroucení komunikačních technik na 
velkém území planety Země … zhroucení nejen v rozsahu jedné země, ale 
také komunikace ve vzduchu a ve vodě (povrchová a podpovrchová) … 
zničení řízeních střel, letadel, … změna povětrnostních podmínek… 
zabráněním absorpce slunečního záření … ozonu, dusíku, atd., koncentrace 
by mohla být uměle zvýšena…”  

Mám jednoho přítele, který se nedávno vrátil z Kanady. Byl ve styku s Nickem 
Begichem Jr., který monitoruje program HAARP (kontaktujte Nicka na 
P.O.Box 201393, Anchorage, AK 99520). Příteli bylo řečeno, že vláda 
provedla 14.12.1994 test HAARPu pod plným výkonem.  

Tento datum je velmi zajímavý, když jej porovnáte s následujícím článkem, 
který se objevil v novinách *Austin American-Statesman* následující den 
15.12. Města osmi států na Západě se zahalila tmou (napsal Richard Cole, 
AP).  

SAN FRANCISKO - nevysvětlitelný výpadek proudu na západním pobřeží 
zavinil, že 8 států se ocitlo ve středu časně ráno bez elektrického proudu. 
Došlo k výpadku provozu nukleární elektrárny a lékaři museli operovat při 
pomocném osvětlení.  

Totální výpadek proudu nastal ve více jak 1 miliónu domácností po celé 
Kalifornii a byly také přerušeny dodávky elektřiny do Arizony, Nevady, 
Utahu, Oregonu, Washingtonu, Idahu a Montany.  

Kontrolní inspekce nezjistila žádné závady nebo poničení v těch místech, kde 
potíže začaly, tj. v pasu 60 mil mezi Tracy a Fresno v Kalifornském centrálním 
údolí.  

“Myslíme si, že se jednalo o elektrický výboj mimo naši servisní oblast a 
systém automaticky reagoval výpadkem proudu podobně, jako např. domácí 
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nízkonapěťový vypínač přeruší proud ve vašem domě”, řekl Bill Sessa mluvčí 
Pacific Gas & Electric Co.  

Pojďme se nyní podívat na jeden z patentů HAARP (zkopírovaný z Internetu):  

INVENTOR: Peter Koert, Washington, DC 

ASSIGNEE: APTI, Inc., Washington, DC (U.S. Corp.) 

APPL-NO: 07/524,435 

DATE FILED: May 17, 1990 

INT-CL: [5] HO4B 7/00; HO1Q 3/22 

US-CL-ISSUED: 342/367, 372 

US-CL-CURRENT: 342/367, 372 

SEARCH-FLD: 342/367, 353, 371, 372; 455/64  

REF-CITED:  

U.S. PATENT DOCUMENTS  

3,445,844 5/1969 Grossi et al. 342/367 

4,253,190 2/1981 Csonka 455/12 

4,686,605 8/1987 Eastlund 361/231 

4,712,155 12/1987 Eastlund et al. 361/231 

4,817,495 4/1989 Drobot 89/1.11 

ART-UNIT: 222 
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PRIM-EXMR: Gregory C. Issing 

LEGAL-REP: Foley & Lardner  

Tento vynález se vztahuje ke generaci umělých ionosferických zrcadel 
(AIM), nebo plasmové vrstvy v atmosféře. Překlopná AIM je tvořena anténou 
kontrolovanou ve fázi a frekvenci.  

Zde je citace z *Youth Action News* pojednávající o HAARP:  

Patent Dr. Bernarda J. Eastluda ze 13.8.1991 (č. 5,038,664) popisuje 
systém, který je nyní implementován v HAARPu: 

Jestliže částice, které tvoří plazmu se pohybují pod konstantním úhlem, často 
označovaným ”alfa”, brzy dopadnou na zemský povrch. Nicméně v 
konvergujícím silovém poli se úhel mění takovým způsobem, že dovolí částici 
se obrátit zpět a vyhnout se dopadu na Zem.  

Bod, ve kterém se částice obrátí, se nazývá zrcadlový bod. Tento proces je 
zopakován na druhé straně pole. Částice se znovu otočí a to se nazývá 
“konjugační bod” původního zrcadlového bodu. Částice je proto zachycena a 
uzavřena mezi dvě magnetická zrcadla. Částice může dále oscilovat tímto 
způsobem v prostoru po dlouhou dobu.  

Myslím si, že je zřejmé, že projekt HAARP je to samé, co skalární fázová 
elektromagnetická konjugační zrcadla, která Bearden popisuje v článkách o 
ruských bojových akcích, kde měnili počasí a sestřelení raketoplánu 
Challenger, zničení bezpočtu raket a řízených střel a stále pokračující 
sestřelování mnoha letadel (jako např. havárie USAIR nedaleko Pittsburghu). 
A nyní se ukázalo brzy po bombovém útoku na federální budovu v Oklahoma 
City, že tam došlo ke dvěma explozím, z nichž druhá byla způsobena 
pulsním částicovým laserem. (*CONTACT: The Phoenix Project* noviny z 
25.4.1995, str. 31, pro vysvětlení volejte 1-800-800-5565).  

ZMATEK  

Jeden z následků, který může skalární elektromagnetismus způsobit, jak je 
popsáno výše, je “zmatek”. Slyšíme o řídících letu jak byli “zmateni” v Iráku a 
sestřelili naši vlastní helikoptéru. Slyšíme o pilotovi, který se pokoušel přistát 
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na nosiči a ve zmatku havaroval.  

Nedávno jsme ve zprávách slyšeli o helikoptéře v Koreji, která ve zmatku 
přeletěla hranici a byla sestřelena. Jak píši tento článek, tak v dnešních 
novinách čtu tento článek: “ Lidská chyba je vinou toho, že americká 
helikoptéra pronikla na území Severní Koreji a byla sestřelena, ale nikdo ze 
zúčastněných nenese vinu, řekl ve čtvrtek armádní zdroj. Bylo řečeno, že 
Hilemon a Hall byli desorientovaní v neznámém terénu.” (*Austin American 
Statesman,* “Armáda neviní nikoho se sestřelení nad Severní Koreou,” 
str. A3, 23.6.1995).  

To je odůvodněné do doby, než se zastavíte a začnete přemýšlet. Je takřka 
nemožné v dnešních vojenských vysoce sofistikovaných letadlech “se ztratit”, 
jestliže se nestane něco zásadního. Jak se může stát, že pilot při letu poblíž 
jedné z nejnebezpečnější hranice jen tak přeletí?  

Vzpomínáte na americký vpád do Iránu s cílem zachránit rukojmí v průběhu 
vlády prezidenta Cartera? Jestli si vzpomenete, tato akce byla neúspěšná, 
protože se helikoptéry ztratily a jejich zařízení selhalo v písečné bouři a piloti 
byli zmateni a narazili jeden do druhého. Jednalo se o velmi rozpačitý incident 
pro USA.  

A to byli ti nejlépe trénovaní lidé na světě (tzv. Delta Force), létající na 
nejlepších strojích na světě a takoví že by byli poraženi písečnou bouří? To 
nikdo z nich neměl sebemenší zkušenost s přeletem nad bouří? Neznamená 
to, že musí být něco za tím?  

Pojďme se na tuto událost podívat detailněji. Gen. Charlie Beckwith, velitel v 
Delta Force píše o této události ve své knize *Delta Force*.  

Letadlo MC-130s se třemi četami na palubě odstartovalo z Masirah Island v 
Ománu a letělo směrem k Iránské poušti. Tam byli nucen i počkat 30 minut na 
to, než přiletí 6 helikoptér. Poté mělo být naloženo 118 mužů do helikoptér 
RH-53D a pokračovat v akci.  

Z nějakého důvodu se helikoptéry o hodinu a půl opozdily. Když helikoptéry 
přilétávaly, Beckwith to komentoval slovy:” Byl to pekelný let a kdybychom 
bývali měli zdravý rozum, obrátili bychom to a letěli domů. To jsou podivná 
slova od velmi motivovaného a super vycvičeného vojáka, nemyslíte? 
Nechápal jsem, jak těžké to muselo být. Dvě helikoptéry nikdy nepřiletěly a 
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šest těch, které dorazily, přiletělo rozprášeno z různých směrů. Jeden z pilotů 
řekl:” Nevím přesně, co se vlastně stalo, ale můžu vám říct jen tolik, že někdo 
po pečlivém zvážení situace by měl celou operaci odvolat. Nedokážete si 
představit, čím jsem prolétal. Nejhorší písečnou bouří, kterou jsem v životě 
viděl. Bylo to hrozné! Musím vám říct, že si nejsem jist, jestli uspějeme.”  

“To byli dva zkušení velitelé, kteří byli na vážných pochybách. Věci byly tak 
zmatené, že celá operace byla nakonec odvolána. Začali nastupovat zpět do 
MC-130s k odletu. Otočil jsem se a šel jsem na špici celé letky. Bylo skoro 
2:40 ráno. Někteří z pilotů nastartovali motory. Prach a písek se zvedal všude 
kolem. Mlhavě jsem zahlédl jeden vrtulník jak se zvedá k odletu a trochu 
couvá. A potom jsem viděl jen obrovský modrý záblesk a výbuch petroleje. 
Jednalo se o vrtulník majora Schaefera, který narazil do nejsevernějšího MC-
130.”  

Str.251:”Jen dvě hodiny před začátkem mise jedna helikoptéra začala 
indikovat poruchu lopatek rotoru. Musela okamžitě přistát. Jiná helikoptéra (č. 
8) přistála s ní. Když bylo rozhodnuto, že č. 6 nemůže dále pokračovat dále, 
její posádka nastoupila do jiné helikoptéry. Helikoptéra č. 5, kterou pilotoval 
gen. Pittman se musela vrátit po 4/5 uražené cesty na místo určení, když 
došlo k poruše ovládacích prvků. ”  

Dr. Peter Beter nahrál následující komentář o tomto incidentu o měsíc později 
28.6.1980, který byl publikován ve *Wisconsin Report* (Dr. P. Beter byl 
advokát, který dříve vykonával praxi u nejvyššího soudu USA a byl 
jmenován prezidentem Kennedym do U.S. Export-Import Bank. Byl 
zodpovědný za zveřejnění informace, že ve Fort Knox není zlato. Měl přístup k 
tajným informacím. )  

Americká komanda, která byla poslána do Iránu se pokoušela všemi možnými 
prostředky postupovat dle rozkazu. Ale co jim nebylo známo, plánovači, kteří 
chtěli naplánovat přepadení, si nikdy nemysleli, že akce bude úspěšná. Měli 
za úkol dostat se do Teheránu, ale zjistili až příliš pozdě, že jsou příliš malá 
síla pro zdárné dokončení celé operace. Jakmile by se komanda dostala do 
velkých problémů, bylo by to použito jako důvod pro americké námořní 
letectvo k útoku na Teherán; Ale nyní již více jak rok je ruská výzvědná služba 
informována i o těch nejtajnějších plánech Washingtonu a tak by Rusko bylo 
připraveno.  

Ovlivnili poslední plány Bolševiků dvěma způsoby. Poprvé se 25.4. velká 
armáda Cosmospheres se přesunula nad Irán, kam zamířily americké 
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helikoptéry. Za použití svých možností změny počasí, Cosmosphres zesílily v 
této oblasti písečné bouře. Také použily mikrovlnné radiace, která zapříčinila u 
pilotů helikoptér nevolnost, ztrátu orientace a únavu.  

Rusové doufali, že znemožní Američanům v útoku na Irán, ale americké 
komando dosáhlo svého prvého kontrolního bodu a bylo připraveno 
pokračovat. A tak ruské Cosmospheres nastavily své mikrovlnné záření na 
plný výkon. Jedna helikoptéra odstartovala, ale bláznivě se zřítila a narazila do 
přepravního letounu C-130. Další dvě byly připraveny ke startu. 
Cosmospheres vyslaly z jejich laserových děl paprsek malé intenzity a zničily 
rotor vrtule helikoptér tak, že nemohly odstartovat. Nyní bylo jasné, že bylo po 
všem.  

Američané se snažili vysvětlit veřejnosti tuto katastrofu. Brzy nato se 
zeštíhlené komando přesunulo zpět na leteckou základnu v Doveru, Delaware. 
Bylo to v krátké době podruhé, kdy se muselo komando vrátit zpět na tuto 
základnu! Poprvé zaplatily cenu za úspěšnou operaci v Guyaně (Jonestown). 
28.4. … Cyrus Vance podal na protest demisi.  

V dalším odstavci Beter pokračuje tím, jak 18.5. ruský pulsní laser zapříčinil 
erupci sopky Sv. Helena, ale to už se jedná o jiný příběh.  

Nemyslíte, ze potřebujete znát a pochopit co se vlastně děje?  

Jediný nejlepší zdroj informací je magazín *CONTACT*. Pro informace 
volejte 1-800-800-5565, nebo pište Contact, Inc., P.O.BOX 27800, Las 
Vegas, NV 89126. 

O informace o Dr. Beterovi napište do *Wisconsin Report*, P.O.BOX 45, 
Brookfiled, WI 53008-0045.  

Také si napište o katalog Tesla Book Company a objednejte *Fer-De-
Lance* a/nebo *AIDS: Bilogical Warfare* od gen. Toma E. Beardena, 
Tesla Book Company, P.O.BOX 121873, Chula Vista, CA 91912.  

Pro více informací, kontaktujte International Tesla Society, P.O.BOX 5636, 
Colorado Springs, CO 80931.  

Pravda je jediná věc, která vás může zachránit. Poznávání pravdy je 
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celoživotní pouť. Přeji vám, ať se vám tato cesta líbí.  

Překlad: Petr ZEMAN  

ZDROJ: "FIRE FROM THE SKI: Battle of Harvest Moon & True Story of Space 
Shuttles by One Who Knows" 

OHEŇ Z NEBE

MASAKR V JONESTOWN 

 

Jestliže zjišťujete jaká pravda se skrývá za mnoha událostmi nedávné 
historie, najdete některé překvapující souvislosti. Jak jednou zjistíte, že 
ty samé konspirační “elitní” skupiny jsou za mnoha našimi dnešními 
problémy, nemělo by pro vás být překvapením, že existují určitá 
propojení, protože jsou zde zahrnuti pořád stejní lidé.  

Známější příklad, který můžeme nabídnout je E. Howard Hunt. Většina 
výzkumníků ví, že Hunt byl zahrnut v tolika na první pohled nesouvisejících 
událostech, jako Watergate, atentát na prezidenta Kennedyho, atd. Jestliže 
“vypracujete svůj domácí úkol”, najdete spojení mezi masakrem v Jonestown, 
masakrem ve Wasco a výbuch ve federální budově v Oklahoma City.  

Pro pochopení tragédie ´v Jonestownu, potřebujete porozumět některým 
věcem v pozadí.  

V letech 1976-79 jsem pracoval v jednom z oddělení Control Data 
Corporation. Control Data vlastnilo v té době nejvýkonnější počítače na světě 
a byly využívány USA k těm nejtajnějším a nejdůležitějším projektům. Byl jsem 
také koordinátorem speciální zájmové skupiny Mensy pod názvem “Doomsday 
Club”.  

Psal jsem bulletin pod názvem “Doomsday Club News and Intelligence 
Report” (Novinky a špionážní zpráva). Naučil jsem se několika věcem, které 
mě přesvědčily o tom, co dělá Rusko a napsal jsem článek v čísle z 2.10.1978 
v časopise “Letectví a kosmická technologie”.  
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Např. jsem zjistil, že Rusko sestřelovalo naše špionážní satelity. Co jsem 
tehdy nevěděl bylo, Dr. Peter David Beter byl také zapojen, protože dostával 
informace od špionážních služeb o tom, co se doopravdy odehrávalo.  

Např. v červnu 1976 dostal Dr. Beter informaci, že uložilo jadernou bombu v 
Mt. Desert Island, stát Maine, poblíž Seal Harbor, kde bydlel Nelson 
Rockefeller. Předal tuto informaci generálu Georgi S. Brownovi, který tuto 
informaci nechal prověřit a BOMBU NAŠEL.  

Nelson Rockefeller okamžitě tento dům nabídl k prodeji, ačkoli v něm rodina 
Rockefellerů bydlela po dvě generace. Dr, Beter řekl:” Má zpráva z června 
1976 o Seal Harbor však vedla k daleko závažnějším věcem, než je současná 
neuzavřená věc s prodejem domu. Dokázalo to vysokým špionážním kruhům, 
že audionahrávka Dr. Betera byla pravdivá a od této chvíle jsem začal 
dostávat širokou škálu in formací, které nejsou normálně zveřejňovány 
žádnému informačnímu kanálu.” (mag. Pásek č. 39, nahraný 29.10.1978).  

Dr, Beter pokračoval s předáváním informací gen. Brownovi, jako např. přesná 
poloha ruských tajných řízených raket a rozmístění bomb, včetně některých, 
které byly umístěny v americké půdě a v amerických řekách poblíž vodních 
hrází, atd. Rusko by je položilo, Dr. Beter by to oznámil Brownovi a ten by je 
vypátral.  

Bolševici v naší vládě, kteří pracovali pro Rusko zařídili, že byl Brown 
nahrazen a bomby se již více nevyhledávaly. 1. 10. 1976 prezident Ford (tajný 
komunista a člen Michiganské mafie) podepsal to, co se nazývalo “Red Friday 
Agreement” (Smlouva podepsaná v tzv. Rudý pátek). Na základě této smlouvy 
mohli´Rusové pokračovat ve svých činnostech bez omezení.  

V Beterově nahrávce č. 39, která byla otištěna ve “Wisconsin Report” z 16. 
listopadu 1978, byl citován stejný článek z “Aviaition Week” z 2.10., jako já v 
“mém” říjnovém bulletinu o ruských částicových zbraních. V jeho nahrávce 
bylo sděleno, že v září 1977 došlo k první operační zkoušce vesmírní zbraně 
na bázi částicových paprsků.  

Dne 20.9.1977 Rusové zničili americký špionážní satelit, který vzplanul ve 
velkou ohnivou kouli jak míjel observatoř v Petrozavodsku v severním Rusku. 
Ani ne o týden později, 27.9.1977 byla umlčena tajná americká měsíční 
základna v kráteru Kopernikus ruským neutronovým dělem z pozemské 
oběžné dráhy. Amerika právě prohrála bitvu o Měsíc. Okamžitě potom byla 
Amerika přinucena zastavit její tajný závod s Ruskem ve výrobě částicových 
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zbraní.  

A nyní, přátelé, víte co znamenalo přistání kosmické lodi Apollo na Měsíci. Byl 
to jen zastírací manévr pro tajnou vojenskou misi. Ačkoli šlo o supertajnou 
akci, určité náznaky se tu a tam objevily. Lednové vydání časopisu “Air and 
Space” zmiňovalo: “Detaily o měsíční základně, které byly obsaženy v obsáhlé 
tajné zprávě pod názvem “Vojenský program měsíční základny, nebo S.R. 183 
měsíční studie¨, byly odhaleny vedením oddělení balistických raket 
vojenského letectva USA v dubnu 1960. Jádrem S.R. (Study Requiremnet) 
183 byl bombardovací systém (Měsíc - Země), který by mohl zaručit odvetu v 
případě ruského vojenského útoku na USA. Ačkoli ve zprávě bylo řečeno, že 
konstrukce raketového komplexu by mohla být posunuta o 3 nebo 4 roky, 
vyzývalo to k aktivnímu plánování okamžitého zahájení příprav, jestliže by tato 
akce znamenala vojenskou převahu.”  

Hrubé obrysy plánu měsíční základny byly publikovány v dubnovém a 
zářijovém čísle “Aviation Week”. Richard Hogland, R. Renč, Bill Kaysing a 
další informovali, že přistání na Měsíci, jak je prezentovala NASA byla jen 
zakrývacím manévrem a diskutovali, co se mohlo skutečně stát. Hoagland 
našel důkaz zbytků vysoce vyvinutých struktur na Měsíci a Marsu. Co 
Hoagland nevěděl bylo, že některé z těchto struktur mohli vyb udovat 
Američané. To je příběh, který zbývá vysvětlit.  

Asi budete zvědavi, kde Beter získal jeho informace včetně těch, o kterých 
nevěděli ani naše nejvyšší výzvědné služby. Většina z vás ještě není 
připravena pro odpověď na TUTO OTÁZKU, ale ti z vás, kteří již připraveni 
jsou, že odpověď je obsažena na str. 204 v článku “Missing the Lifeboat?” z 
Phoenix Journal č. 86 a na str. 29 “Ascension or Never-Never Land?” z téhož 
časopisu č. 86 (objednat možno na č. 1-800-800-5565).  

Dne 25. 6. 1961 přednesl prezident Kennedy famózní proslov, ve kterém řekl: 
“Věřím, že tento národ může dosáhnout tohoto cíle ještě před skončením 
tohoto desetiletí, přistání člověka na Měsíci a jeho bezpečný návrat na Zem.”  

Zřejmě to v tu chvíli nevěděl, ačkoli se brzy dozvěděl, že v té době již na 
Měsíci základna byla. O rok později 22.5.1962 přistála průzkumná sonda na 
Marsu a potvrdila existenci podmínek, které umožňují život. Zakrátko se 
začalo s budováním kolonie na Marsu.  

Jestliže chcete zjistit více, navrhuji vám pátrat po subjektu známému mezi 
ufology jako “Alternative 3” (kniha pod tímto názvem je ze 75% pravdivá a z 
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25% obsahuje desinformace). Bob Grodin byl pseudonym pro astronauta, 
který viděl skutečnou základnu. Měsíční základna byla založena našimi 
skutečnými vládci, známými jako Bilderbergers (tento projekt byl veden jistou 
skupinou známou jako Jason Society), se sídlem ve Švýcarsku.  

Pořádali pravidelné schůzky k diskuzi svých plánů a noviny “Spotlight” rády 
informovaly o proniknutí na tato jejich jednání. Co Spotlight neví, že hlavní 
schůzka byla uspořádána na jaderné ponorce pod ledovcem za polárním 
kruhem.  

Společnost GRAND vyvinula stroje na jaderný pohon, které měly za úkol 
vytvořit podzemní tunely na této základně. Tyto stroje byly také použity USA k 
výstavbě rozsáhlé sítě podzemních tunelů a komplexů. Můžete si přečíst 
“Podzemní základny a tunely - co se vláda pokouší zakrýt” od Richarda 
Saudera. Tato kniha je k dostání od novin Spotlight.  

Lidé, kteří pracovali v NASA a na programu Apollo budou říkat, že nevím o 
čem povídám, protože oni “tam” byli a oni “vědí”. Pro opravdové zanícené 
výzkumníky, pro ty, kteří poznali, že něco v NASA smrdí a chtějí poznat 
pravdu prozradím, že “PRAVÉ” měsíční rakety operují v Nevadské poušti 
(někdy v oblasti 51).  

KUBÁNSKÁ KRIZE  

V roce 1962 se zjistilo, že Rusko rozmisťuje jaderné rakety na Kubě. Tato 
informace byla získána z fotografií pořízených letadlem U2 pilotovaným 
Rogerem Chaffeem. Prezident J.F. Kennedy díky informacím poskytnutým 
ruským zpravodajem plukovníkem Olegem Penkovkým věděl o ruských 
vojenských slabých stránkách a varoval Chruščova, aby rakety stáhl. 
Chručšov nebyl v pozici Kennedymu vzdorovat, a tak nakonec rakety stáhl. 
Tento případ byl mnohokrát popsán v článcích a knihách.  

Pilot U2 Roger Chaffee byl později vybrán jako jeden z astronautů pro Apollo 
1, pod velením Guse Grissoma (zúčastnil se letů Mercury a Gemini). Důkazy 
indikují, že Chaffee, Grissom a White byli zavražděni, snad proto, že Grissom 
nechtěl spolupracovat na tomto podvodu.  

Grissom řekl své ženě: “Jestliže někdy dojde k vážné nehodě ve vesmírném 
programu, pravděpodobně se bude jednat o mě.” Grissom se pokoušel dostat 
šéfa NASA Joe Shea, aby společně s ním podstoupil testy s Apollem. Chaffee 
nikdy nebyl ve Vesmíru, ale byl veteránem tajných špionážních letů, jako U2. 
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Grissome, Chaffee a White uhořeli při výbuchu Apolla 1 v lednu 1967.  

Generál Philips, nadřízený Franka Bormana provedl výzkum, který nikdy nebyl 
oznámen veřejnosti. Co bylo potřeba ukrýt? 8 astronautů zemřelo při 
neštěstích v roce 1967. Je nějak udivující, že ti ostatní astronauti “souhlasili s 
programem?” Pro více podrobností si prostudujte “NASA Mooned America!” 
od R. Renče.  

Co Kennedy nevěděl když došlo k událostem okolo rozmisťování raket na 
Kubě bylo, že Rusko vyvinulo zcela nový zbraňový systém. Chruščov u svých 
krajanů ztratil dočasně svou tvář. Aby získal zpět svou autoritu, otestoval tyto 
nové zbraně zničením jaderné ponorky “U.S.S. Thresher”. To je však jiná 
kapitola. 

Co však všechny ty knihy o kubánské krizi neřekly bylo, kam Chruščov 
jaderné rakety přemístil. V té době tajná sovětsko-rockefellerská aliance byla v 
plném rozkvětu a spřádala dlouholeté plány na kontrolovanou jadernou válku. 
Obě strany se dívaly kupředu k eventuálnímu vzájemnému překřížení, ale to v 
té době byla ještě otázka daleké budoucnosti. Posilování Ruska za americké 
peníze bylo součástí jejich společného plánu na dobytí světa a světovládu.  

Kubánská krize v roce 1962 na chvíli přerušila tento výše uvedený společný 
program, když prezident Kennedy osobně zaintervenoval a zastavil jaderné 
vyzbrojení Kuby. A díky tomuto svému činu a dalším lidským 
“nepřístojnostem” necelý rok nato ztratil svůj život v Dallasu. Pro dodatečné 
informace o Kennedyho tajných plánech, čtěte “Final Judgment” od Michaela 
Collins Pipera, k dostání od Spotlight, 300 Independence Ave. SE, 
Washington, D.C.20003.  

Překlad: Petr ZEMAN  

ZDROJ: "FIRE FROM THE SKI": Battle of Harvest Moon & True Story of 
Space Shuttles by One Who Knows." 

 

 

OHEŇ Z NEBE
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GUYANA  

Kenedyho nástupce, Lyndon Johnson zajistil, že scénář se plnil s větší 
obezřetností. Na počátku kubánské krize potřebovali Rusové novou 
dopravní základnu v oblasti Karibiku pro strategické účely. Pro tento 
účel byla vybrána Guayana a David Rockefeller se postaral o to, ze 
marxista Forbes Burnham se stal ministerským předsedou. Na oplátku 
se Chase Manhattan Bank stala finančním partnerem pro Guayanu a 
Rockefeller získal přístup ke zlatu těženého na Guayaně. A klíčovým 
faktorem toho všeho bylo, že poté prezident L. Johnson v roce 1965 
převedl americkou leteckou základnu Atkinson Field na Guayanu. 

Právo Ameriky podrzet si kontrolu nad základnou bylo pro více dekád 
jednoduše zmařeno bez jakýchkoli omluv. Atkinson Field, který byl poté 
přejmenován na Temehri Airfield je situováno jižně od hlavního města 
Georgetown. To je to letiště, na které Americké helikoptéry převážely mrtvá 
těla určená k přepravě do Ameriky po tragédii v Jonestownu. 

Když dal Johnson Temehri Airfield marxistické Guayaně, předal tím ovšem 
Rusku velmi rozsáhlý majetek. Temehri Airfield je nejrozsáhlejší ze všech 
v Jižní Americe, dokonce rozsáhlejší než největší letiště v New Yorku – JFK a 
jeho umístění je ideální pro převoz Kubánských jednotek a materiálu do Afriky. 

Výsledkem bylo, že Johnstonova akce ve prospěch Rockefellerů 
připravila Spojené Státy o důležité logistické spojení do Afriky a 
současné otevření dveří kubánským jednotkám. Naše pozdější problémy 
s Kubánskými jednotkami v Angole a jinde v Africe byly částečným 
následkem. 

Po mnoho let se ruská vojenská aktivita soustředila v okolí Temehri Airfield. 
V roce 1974 umístili Rusové řízené rakety na místech v těsném okolí letiště. 
Potom byly řízené rakety přemístěny na oddělený raketový komplex západně 
od Georgetownu po dobu následujících dvou let.  

V tomto novém komplexu byly řízené střely rozmístěny a rozptýleny na území 
v průměru zhruba 30 mil. V přibližném středu bylo řídící a kontrolní středisko 
řízené ruským personálem. A zápletka se začala zamotávat. 

Poté, co došlo k přesunu řízených střel, celý komplex byl soustředěn do 
oblasti vzdálené zhruba 70 mil severozápadně od Temehri Airfield. Nebyla to 
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náhoda, že chrám kibbutz byl umístěn tak blízko raketové základny. 

V době, kdy byla ve 2. světové válce vytvořena kancelář strategických 
služeb (OSS), Nelson Rockefeller již měl silnou pozici v Latinské Americe 
se svou vlastní agenturou nazvanou Coordinator of Inter-American 
Affairs. Vzpomínám si na jednu příhodu, kterou mi vyprávěl přítel, který byl 
jako mladý Němec uvězněn v Jižní Americe za to, že je Němec a byl poslán 
do koncentračního tábora v Texasu po celý průběh 2. sv.v. V pozdější době se 
často vracel do Jižní Ameriky. Řekl mi, že žil poblíž hranic s Kolumbií a 
Venezuelou a obdivoval obrovské krásné pole květin, které patřilo 
Rockefellerovi. Víte, že Rockefeller miloval květiny a obchodoval s nimi? Ptáte 
se o jaký druh květin šlo? 

MAKOVICE!  

Vznik Lidového chrámu (Peoples Temple) v roce 1950 nemělo nic společného 
s vládními záležitostmi. To bylo až po roce 1970, kdy jisté součásti 
výzvědných služeb USA počaly infiltrovat, podvracet a ničit Lidový chrám. 
Bratři Rockefellerovi měli vždy základní praxi v podpoře nejen mocenských 
klik, ale také špiónů a oponentů těchto klik – a kdo by nechtěl nějaké ty 
„bezplatné“ fondy a podpůrné finanční prostředky? V této souvislosti jsou vždy 
v pozici (alespoň teoreticky) odstranit každého, kdo se pokusí jim zamezit 
v jejich kontrole. 

V případu Guayana, Rockefelleři chtěli mít na Guayaně takovýto nástroj 
v osobě Forbese Burnhama, předsedy vlády, kterému dopomohli k moci 
s pomocí jejich peněz. Jistým součástem výzvědných služeb USA pod 
řízením CIA byl zadán úkol nalézt cesty jak toto provést.  

V rámci vyhodnocování jednotlivých možností bylo rozhodnuto, že Lidový 
chrám je ideálním řešením. Psychologický profil lídra Jima Jonese 
naznačoval, že může být přeměněn v mocný nástroj „neviditelných vládců“. Na 
rozdíl od zpráv v kontrolovaných médiích se narodil jako Žid a již projevil 
tendence směrem k organizaci typu kibbutz, která mohla být nasměrována 
užitečným směrem. K tomu by došlo prostřednictvím obou kombinací 
vědomého a nevědomého faktoru. Na vědomé hladině peníze a mocná 
politická podpora by byla směrována jeho směrem. Na nevědomé hladině by 
se použily techniky psychologického programování. Postupně by Jim Jones 
ztratil kontrolu nad svou vlastní osobností a stal by se tím, za koho ho chtěli 
mít neviditelní vládci. Tento proces by nevyhnutelně vytvořil obrovský vnitřní 
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konflikty a změnil by Jima Jonese v nebezpečného muže. 

ZMĚNY V CHOVÁNÍ  

Do roku 1973 změny v Jonesově chování začaly být vnímány jeho přáteli a 
stoupenci. Jeho přeměna v polovědomého agenta smrti a intrik byla brána 
s velkou vážností. V tom samém čase byly použity fondy z lidového chrámu na 
vznik zemědělského kibbutzu v Jonestownu, ačkoli tam v té době jezdilo jen 
málo lidí. 

Guayana byla pravým marxistickým policejním státem a nikdo nemohl založit 
novou společnost bez povolení Forbese Burnhama. Ale agenti Davida 
Rockefellera se ujistili, že Burnham obdržel všechny záruky, které potřeboval, 
že Jones obratně zapadl do marxistického prostředí na Guayaně. 

V tu samou dobu začal Forbes Burnham obelhávat Davida Rockefellera. Na 
jednu stranu hrál svou politickou úlohu, ale schovával mnoho vytěženého zlata 
na Guayaně v jeskyních v horách. David Rockefeller toto vypátral o něco 
později, ale do té chvíle se daleko větší problém vyvíjel z obelhávání Ruska, 
tak Burnham byl ponechán bez potrestání, aby se udělal prostor větším 
věcem. 

Do léta 1974 měli Rockefellorovi bratři stále s Kremlem velmi dobré vztahy, 
ale tehdy již existovala určitá známka toho, že se v Rusku něco děje čemu 
nerozuměli, ale jednoduše si nedokázali představit, že jejich spojenci 
z Kremlu, Bolševici, byli svrzeni. 

Veřejné varování o řízených střelách na Guyaně bylo ignorováno. Plánovaná 
a programovaná nukleární válka byla detailně naplánována na konec 70.let a 
oni nechtěli, aby tento plán byl zmařen veřejnou připraveností.  

HLAVNÍ CÍL  

Raketová základna na Guayaně byla jedním z hlavních cílů změněného 
plánování. Když plánování začalo dva roky předtím, vesmírná Bitva o Měsíc 
pořád ještě ležela v budoucnosti. Zdá se zcela nepochopitelné, že Amerika 
mohla přijít o své tajné základny laserových zbraní, které měly být 
v krátké době uvedeny do provozu na Měsíci. A celou dobu si naši 
neviditelní vládci mysleli, že o ně nemohou přijít. Ale ve světle aféry 
podmořských řízených střel, chtěli otupit co možná nejvíce ruských vojenských 
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zubů. V této souvislosti zničení Ruska by bylo dokonce daleko důkladnější, 
než se původně plánovalo. 

Plánovači Guyanské operace byly postaveni před vyřešení složitého 
problému. Cílem bylo vymazat ruskou raketovou základnu na Guayaně 
odstraněním hrozby, kterou představovala pro Panamský průliv a 
jihoamerická města. Ale to měla být předválečná operace provedená skrytě 
a zcela neočekávaně. Musela být skrytá, protože ani USA a ani Rusko si 
nemohly dovolit, aby existence raketové základny byla známa, ale překvapení 
muselo být dokončeno, protože byť jen s minimálním varováním mohla být 
základna posílena a hájena Kubánskými jednotkami. 

Na základě těchto požadavků bylo rozhodnuto, že by měl být aplikován 
útok komanda, něco jako akce Izraele na letišti Entebbe v Ugandě 
v červenci 1976. Jakýkoli další typ útoku by vyžadoval, aby naši vůdci udělali 
to, co prezident Kennedy udělal v roce 1962. Což znamená říci Američanům 
co se děje a požádat o veřejnou podporu. Za všech okolností jedna věc, 
kterou naši neviditelní vládci nemohli udělat bylo nic nám neříci. Problém tedy 
vzrostl – jak dostat spojené jednotky na Guayanu v dostatečné síle a 
dostatečně rychle dokončit akci. 

Zničení základny jako ta na Guayaně nebylo po tom všem jednoduchá úloha. 
Bylo proto rozhodnuto, že nějakým způsobem musí být provedena velmi náhle 
masivní vynucená omluva, aby se mohlo umožnit tajným spojeneckým 
vojskům dočasně vstoupit do Guyany. Ta omluva, nebo cokoli by to mělo být, 
by muselo být tak viditelné, jako svázat Rusům ruce, takže Rusko nemohlo 
sáhnou k represím bez odložení toho, co bylo pravím cílem a úkolem. Ta 
omluva by se musela zdát nevojenskou, současně však vyžadovala vojenskou 
expertízu. 

A co víc, musela se vytvořit nějaká rezerva pro všechny případy, kdy by 
musela být základna přemístěna z Guayany, jinak by se mohlo stát, že jejich 
přítomnost na Guayaně mohla dát impuls k mezinárodnímu incidentu. Např. 
vláda na Guayaně, která následovala ruský diktát, mohla zveřejnit osoby 
společných vojenských sil zabitých při útoku, což bylo oficiálně prezentováno 
jako zabití při povstání proti Forbesu Burnhamovi. Vše co bylo nezbytné bylo 
zařídit „náhlé“ úmrtí mnoha stovek Američanů na Guayaně a to pod 
podmínkou garantované masivní publicity. 

Naprostou hrůznost této tragédie by vyžadovala vojenskou přítomnost a 
Jonestown byl pro to vybrán. Helikoptéry pohybující se denně mezi Temehri 
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Airfield a Jonestownem by přirozeně létaly nad raketovou základnou jejíž 
detaily byly známy i přes dobré maskování. To znamenalo, že spojené 
speciální ozbrojené síly mohly být nasazeny na základě znalostí jednotlivých 
známých pozic objektů na základně relativně lehko.  

A jak reportéři na Temehri Airfield viděli helikoptéry vzlétat směrem na 
severozápad a poté se vracet ze stejného směru, tak předpokládali, že 
všechny létají do a z Jonestownu vzdáleného zhruba 150 mil. V žádném 
případě nemohli vědět, že mnoho letů bylo uskutečněno na Ruskou raketovou 
základnu, která se nacházela ve stejném směru, ale jen v poloviční 
vzdálenosti. 

NA POČÁTKU SCHÉMATU  

Kdyz bylo rozhodnuto o hromadné smrti v Jonestownu jako záminka pro útok, 
Jonestown fungoval jen jako předsunutá hlídka Lidového chrámu. Tam se 
nenacházelo dostatek lidí na tak velkou nehodu, a tak míněno přímo i 
nepřímo, Jim Jones byl nucen jít sám do Guyanského kibbutzu společně s co 
nejvíce svými přívrženci, kteří ho budou následovat. 

To se ukázalo být kolem 25 až 30% a tím, že ho následovali se sami 
identifikovali jako skupina nejvíce osobně závislá na Jimu Jonesovi. Byli také 
nejnáchylnější ke kombinovanému vlivu vyčerpání, zastrašování a izolace od 
okolní pomoci – jinými slovy přesně pro totální vymývání mozků.  

Od doby Korejské války bylo nezvratně známo, že vymývání mozků může 
způsobit mnoha lidem různé věci. Dokonce vycvičení Američtí vojáci v Koreji 
se stali obětmi vymývání mozků v překvapivém počtu, protože nerozuměli 
proti čemu a proč vlastně bojují. Oběti z Jonestownu byli všechno, jen ne 
vycvičení a odolní vojáci. 

V srpnu 1977 se odebral Jim Jones do Guayany s jeho „obětními 
beránky“. V tom samém měsíci velvyslanec UN Andrew Young předal 
zprávu Forbesi Burnhamovi. Řekl,že za jistých podmínek by USA a 
Světová banka zvýšily svou finanční pomoc Guayaně – tzn. Přímo do 
Burnhamovi kapsy, ale desetinásobně víc, než tomu bylo v minulosti. A 
tak klíčová katastrofa v Jonestownu byla dána do pohybu krátce před 
Bitvou o Měsíc. 
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CHUDÁK LEO RYAN  

Jako spouštěcí mechanizmus celé tragédie byl vyvinut a naprogramován 
zájem o kongresmana Leo J. Ryana. Ryan odejel do Guayany s vědomím, že 
to může být nebezpečné.Ale co samozřejmě nevěděl bylo to, že byl vlákán 
k podniknutí této cesty, jejíž tragický konec byl naplánován s předstihem. 

Ryan a další ti, kdo zemřeli spolu s ním na Port Kaituma byli obětmi 
v tajné válce, která vedla k jaderné válce. A stejně tak to bylo se 
stovkami ostatních Amerických civilistů, kteří v tzv. „masové 
sebevraždě“ v Jonestownu na Guayaně. 

Jak se přiblížil čas Ryanovi předpokládané cesty do Guayany, byly 
nastartovány také další aktivity diplomatických a vojenských kruzích. 
Základem bylo, aby Ruská pozornost byla odvrácena od Guayany až do doby, 
kdy by bylo příliš pozdě na ochranu raketové= základny. 

Ruská bašta na západní polokouli je samozřejmě Kuba. A tak několik dnů 
před Bitvou o Guayanu na Den dikůvzdání 1978 byla vyhlášena krize 
MIG-23, aby odvrátila pozornost Ruska na Kubu. Až příliš pozdě Kreml 
zjistil, že pravý cíl nebyla Kuba, ale Guayana. 

Přeložil: Petr ZEMAN 

ZDROJ: "FIRE FROM THE SKI": Battle of Harvest Moon & True Story of 
Space Shuttles by One Who Knows." 

Psychoelektrické ohrožení 
demokracie 

Tajné závody ve zbrojení 



 
 

Signály v nervových buňkách mozku a celého těla probíhají jako slabé 
elektrochemické děje. Už od 30. let vědci zkoumali umístění jednotlivých 
mozkových center u zvířat i lidí zaváděním tenkých drátků (elektrod) do mozku. 
Pouštěli do nich kmity slabéhoelektrického proudu a dařilo se jim tak vyvolávat 
reakce podobné těm, které normálně vyvolávají smyslové vjemy nebo děje 
probíhající v organismu. V r.1969 publikoval Jose Delgado, profesor fyziologie 
na univerzitě v Yale, knihu "Fyzikální ovládání mozku, na cestě k 
psychocivilizované společnosti" (1), která shrnovala tyto výzkumy. Když byl 
člověk, u kterého bylo stimulováno ohnutí ruky, požádán aby ji narovnal, řekl: 
"Myslím, že vaše elektřina je silnější než má vůle" . Kočka, u které bylo během 
sk oku stimulováno ohnutí zadní nohy, špatně doskočila. Byl ovlivněn tep srdce 
(který se podařilo i zastavit), rytmus dýchání, vyměšování žaludečních šťáv a 
funkce většiny vnitřností. Stimulace míst v mozku, kde se soustřeďují city a 
pocity, vedlo k rozhodnutím. Pasivní, deprimovaná že na, u které bylo 
stimulováno centrum vzteku, roztrhala kus papíru a potom řekla: "Chtělo se mi 
vstát a trhat. Neovládala jsem se." U opice bylo zastaveno mateřské chování k 
jejímu novorozeněti atd.  
O ovládání mozku rádiovými vlnami nebyla takto shrnující publikace nikdy 
uveřejněna. V r.1831 dokázal anglický fyzik M. Faraday, že pohybující se 
elektřina vyvolává magnetismus a naopak pohybující se magnetismus 
vyvolává tok elektrického proudu. Radio vé vlny, které jsou svou povahou 
elektromagnetickými vlnami, tak mohou vyvolat v nervových vláknech tok 
elektrického proudu, pokud jsou vyladěny na frekvence, na kterých pracují 
nervová vlákna.Například elektromagnetické vlny o frekvenci 2-3 Hz vyvolávají 
u člově ka spánek (2). Většina nervových center v mozku svou činností 
vyvolává elektrická napětí o kmitočtech od 0 do 100 Hz. Ta, jako extra dlouhé 

 35

http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#1
http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#2


 36

vlny (vlna o frekvenci 10 Hz je dlouhá zhruba 30.000 km), se v přírodě šíří bez 
překážky a bez problémů pro nikají vodou, zemí i tkání lidského organismu. 
Manipulace lidského mozku usnadňuje fakt, že různá mozková centra 
nepracují na stejných frekvencích a mezi jednotlivci existují individuální rozdíly 
ve frekvencích těchto mozkových center. Podmínkou je, že elektric ké impulsy, 
vyvolané těmito vlnami, několikanásobně převýší intenzitu elektrických impulsů 
běžných uvnitř lidského organismu (3). Vzhledem k tomu, že práce s extra 
dlouhými vlnami je obtížná, používalo se v publikovaných pokusech mikrovln 
ve frekve ncích extra dlouhých vln. Mikrovlny o frekvenci 100 MHz pronikají do 
tkáně do hloubky 6,66 cm (4). Skupina vědců vedená Rossem Adeym 
experimentálně ověřila, že mikrovlny (47 resp. 450 MHz) pulsované ve 
frekvenci extradlouhých vln (6-10 resp. 16 Hz), zvýšily odplý vání kalcia z 
nervových buněk (5). Podle R. Adeyho by toto odplývání kalcia mělo u lidí 
znemožnit soustředění na komplexí úlohy, vyvolat poruchu spánku a jinak 
měnit mozkové funkce (6).  
V r. 1962 publikoval Allan N. Frey v časopise Journal of Applied Physiology 
článek (7) o vyvolávání sluchových halucinací pomocí elektromagnetických vln, 
vysílaných do mozku anténou vzdálenou až několik set metrů, a ta i u 
neslyšících . V článku také napsal: "S použitím trochu rozdílných parametrů 
můžete vyvolat vjem zdrcujícího úderu do hlavy. Když parametry snížíte, 
můžete vyvolat pocit mravenčení". V r.1973 si Joseph C. Sharp, v armádním 
výzkumném ústavu Waltera Reeda, v rámci projektu Pandor a, nechal vysílat 
do hlavy "mikrovlnné audiogramy" - zvukové vibrace mluvených slov 
převedené na mikrovlny - a byl schopen rozumět vysílaným slovům. R. O. 
Becker, dvakrát nominovaný na Nobelovu cenu za výzkumy účinků 
elektromagnetických polí na lidský organismus, napsal v knize "Elektrické tělo" 
(6), v komentáři k tomuto pokusu, že této metody může být zjevně použito při 
tajných operacích zaměřených na to dohnat člověka k šílenství tím, že bude 
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slyšet "hlasy". Ve stejné knize píše i o pokusu, který v roce 1974 
experimentátor J.F. Schapitz uvedl slovy: "V tomto pokusu bude ukázáno, že 
mluvené slovo hypnotizéra může být také sděleno modulovanou 
elektromagnetickou energií přímo do podvědomých částí lidského mozku... 
aniž by osoba, vystavená takovému vlivu, měla možnost vědomě kontrolovat 
ukládání informace."  
V r.1932 l4letý Patrick Flanagan předložil americkému patentovému úřadu 
neurofon, vynález, který umožňuje neslyšícím, s nepoškozeným centrem 
sluchu, slyšení. V doprovodném textu píše: "Přítomný vynález zahrnuje objev, 
že určité elektromagnetické vlny indukují reakce v nervovém systému savců. 
Každý individuální nervový systém je přinejmenším do jisté míry odlišný pokud 
jde o frekvence, na které nejvíce reaguje." Když po 6 letech názorně přesvědčil 
nevěřící pracovníky patentového úřadu, že takový systém může fu ngovat, 
vylepšil patent technicky a podal ho pod novým číslem 3,647,970. V 
doprovodném textu přidal i věty: "Řeč, převedená do zjednodušené vlnové 
formy, může být vysílána přímo skrze vodu a zemi... a být vnímána: 
Zjednodušená vlna může být snadno zakódována... aby umožnila bezpečné 
hlasové komunikace." Podle jeho úvahy mu možná kvůli těmto větám americká 
bezpečnostní agentura na dalších pět let zakázala o patentu mluvit nebo na 
něm dál pracovat.  
V roce 1983 uspořádal Ross Adey, jeden z prvních pracovníků na projektu 
Pandora (oficiálně byl tento projekt určen k výzkumu radiofrekvenčního záření 
vysílaného na americké velvyslanectví v Moskvě koncem 70. let), vědeckou 
konferenci na téma "Nelineár ní elektrodynamika v biologických systémech" 
(8). Na konferenci byl široce pojednáván i vliv radiofrekvenčního záření na 
lidský mozek. V závěrečné řeči přirovnal Samuel Koslov situaci k roku 1939, 
kdy bylo demonstrováno štěpení atomového já dra a vyzval účastníky 
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konference k sepsání podobného dopisu jaký tehdy napsal Albert Einstein 
prezidentu Roosveltovi.  
V prosinci 1980 vyšel v měsíčníku americké armády Military Review článek 
Johna B. Alexandera, donedávna ředitele výzkumu nesmrtící obrany americké 
Národní laboratoře v Los Alamos, ve kterém mimo jiné napsal: "Existují zbrojní 
systémy, které působí na schopnosti mozku... jejichž smrtící schopnost již byla 
demonstrována. Schopnost uzdravovat nebo způsobovat nemoci může být 
přenášena na dálku a způsobit tak nemoc nebo smrt bez zjevné příčiny... Tato 
schopnost by mohla umožnit programovat agenty, aniž by si to uvěd omovali." 
V poznámkách odkazuje J.B. Alexander na neutajené dokumenty americké 
kontrarozvědky o sovětském výzkumu. O americkém výzkumu přitom říká 
pouze, že výzkumné projekty hrazené americkou vládou nebyly publikovány. 
(Existenci amerického výzkumu potvrzuje zprá va amerického vojenského 
letectva o biotechnologii z r.1982, kde se říká: "...specificky generovaná 
radiofrekvenční pole mohou znamenat mocnou a revoluční vojenskou hrozbu 
proti jednotlivcům... rozšiřující se poznání mozku jako elektricky fungujícího 
orgánu naznačilo reálnou možnost, že vnucená elektromagnetická pole mohou 
narušovat účelnost jednání a mohou být schopná toto jednání řídit nebo 
vyslýchat. Navíc průchod přibližně 100 miliampér myokardem může vést k 
srdeční zástavě a smrti... Rychle skanující systém radiofrekvenčního záření 
může poskytnout účinnou schopnost omračovat nebo zabíjet v rozsáhlých 
oblastech"(4).) V závěru citovaného článku J.B. Alexander píše: "komukoli se 
podaří jako prvnímu dosáhnout úspěchu na tomto poli, získá výrazn ý náskok 
před svým protivníkem, výhodu srovnatelnou s tím být výlučným vlastníkem 
atomové zbraně." (9)  
V r.1991, těsně po pokusu o puč proti Gorbačovovi, předal Viktor Sedleckij, 
hlavní konstruktér centra Forma a viceprezident ligy nezávislých vědců SSSR 
Komsomolské pravdě prohlášení, ve kterém psal: "Jako odborník a právnická 
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osoba prohlašuji: v Kijev ě byla zahájena sériová výroba psychotronických 
generátorů a jejich zkoušky. Nemohu tvrdit, že během puče byly použity právě 
kijevské generátory...Nicméně skutečnost, že byly použity je pro mne 
evidentní. Co to jsou psychotronické generátory? Je to elektronické zařízení, 
které vyvolává v lidském organismu efekt řízené kontroly. Zejména působí na 
levou a pravou hemisféru kůry hlavního mozku. Na tom je založen projekt USA 
Zombie 5. Vycházím z osobní zkušenosti a mohu říci, že jsem sám také 
autorem podobného generátoru." (10). V reakci na toto prohlášení ruský tisk 
publikoval části vládního projektu tohoto výzkumu a vynaloženou rozpočtovou 
částku půl miliardy sovětských rublů. Existenci nebo používání těchto zbraní 
však už nikdo nepotvrdil. V letech 199 3 a 94 publikovalo několik amerických 
týdeníků (11) zprávu převzatou od FBI, že ruský akademik Igor Smirnov 
předváděl odborníkům z FBI a CIA přístroj, který byl schopen přenášet cizí 
myšlenkové pochody do podvědomí lidí a tak ovládat jejich jednání. (V 
pozdějším interview pro Newsweek I. Smirnov uvedl, že od něj tento přístroj 
chtěla koupit ruská mafie (12). To je zřejmě dův od, proč jedině v Rusku (a v 
Bulharsku) existuje zákon zakazující používání této technologie soukromým 
organizacím (13).) V reakci na zveřejnění této informace v americkém tisku 
publikoval ruský tisk mimo jiné článek o amerických nesmrtících zbraních, ve 
kterém se píše:  
"v r.1994 FBI zkoumala možnost použití nesmrtících technologií proti vůdci 

sekty fanatiků Davidu Koreshovi. FBI dokonce informovala Rusy o 
technice, která jim umožňuje vysílat Koreshovi podvědomé signály. 

Tímto způsobem chtělo FBI hrát roli hlasu božího" (14).  
V roce 1992 publikoval nezávislý Moskevský ústav zahraniční politiky v 
týdeníku Stolica (15) sdělení Viktora Sedleckého, že v Rusku v roce 1982 
začal vývoj úplně nového radarového systému, který umožňuje ovládat 
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kterékoli místo na ze měkouli a že toto zařízení by mohlo být použito k 
vytvoření "psychotronického pole pro ovládání mozku".  
Andrija Puharich (který už v době studií ve 40. letech vyslovil teorii, že neurony 
jsou druhem radiového vysílače a přijímače a v pozdějších letech byl spolu s 
J.B. Alexanderem oficiálně zaměstnán na projektu Scanate (16), zaměřeném 
na využití telepatie k vojenským účelům) namluvil v roce 1987 audiokazetu 
Elektromagnetická konference", kde vypráví, jak v roce 1977 změřil signál o 
extra nízké frekvenci přicházející z Ruska a jeho psychoaktivní charakteristiky 
a telefonoval všem americkým výzvědným službám, aby je o tom uvědomil. 
Vypráví: "Nakonec souhlasili, že mám pravdu a v r. 1981 vstoupila americká 
vláda do války extra nízkých frekvencí a postavili velké vysílačky v Austrálii a v 
Africe atd. atd. a teď jsou v tom a všechno je tajné a nemůžete o tom nic říct." 
T oto tvrzení A. Puhariche podporuje i skutečnost, že v r.1976 se americké 
vládní kruhy poprvé pokusily v tisku vyzradit ruský pokrok v tomto výzkumu, 
když americká vojenská kontrarozvědka odtajnila zprávu o "rozsáhlém 
sovětském výzkumu mikrovln, který může vést... k dezorientaci lidského 
chování, nervovým poruchám a dokonce srdečním mrtvicím" (17). Od té doby 
se tyto pokusy o zveřejnění ruského tajemství v americkém tisku opakovaly 
(18). Přítomnost ruského signálu v USA od r.1976 potvrzuje ve své knize i 
R.O.Becker. Píše v ní také o americkém reportéru Stefanu Rednipovi, který v r. 
1978 tvrdil, že se mu dostaly do rukou dokumenty ukradené CIA, které 
"dokazovaly existenci tzv. operace Pique, která zahrnovala odrážení radiových 
signálů od ionosféry s cílem ovlivnit mentální funkce lidí ve vybraných 
oblastech včetně východoevropských nukleárních zařízení" (6).  
V USA na Aljašce byl nedávno uveden do provozu systém HAARP, který je 
podle oficiálního popisu určen k mírovému využití elekromagnetických vln. 
Autoři knihy "Andělé nehrají na tuto HAARP" (19) ale mezi 12 patenty, které se 
k tomuto s ystému vztahují našli i několik patentů, vztahujících se k jeho 
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vojenskému využití. Přitom k vyhledávání minerálních ložisek pod zemí 
používá systém HAARP extra nízkých frekvencí, které lze použít k ovládání 
mozků. Navíc je systém HAARP, stejně jako ruský systém, schopen pomocí 
manipulace ionosféry odráženým radiofrekvenčním zářením zasáhnout 
kteroukoli oblast na zeměkouli. (Podle MF Dnes (20) řekl tajemník amerického 
ministra obrany Paul G. Kaminski před kongresovým výborem pro národní 
bezpečnost v roce 1996: "Kosmická síly hrají ústřední úlohu v nadcházející 
revoluci ve vedení války, a to díky své jedinečné schopnosti shromaždování, 
přenášení a rozšiřování informací".)  
Ve své knize z r. 1969 Jose Delgado napsal: "Věrnost naší citové a 
intelektuální minulosti dává každému z nás pocit transcendentální stálosti a 
možná nesmrtelnosti, která je nám dražší než sám život. Nová neurologická 
technologie má nicméně vysokou ú činnost. Individuum je bezbranné proti 
přímé manipulaci mozku, protože je zbaveno svého nejintimnějšího 
mechanismu biologické reaktivity..." a dospívá k závěru, že "naděje že nová 
moc získaná vědou o chování se omezí na vědce nebo nějakou dobročinnou 
elitu nevzbu zuje ani dávná ani nedávná minulost" a navrhuje vytvoření 
"psychocivilizované společnosti"(1).  
V r.1970 publikoval Zikmund Brzezinski, pozdější poradce prezidenta Cartera 
pro otázky národní bezpečnosti, knihu, kde napsal: "Geofyzik J.F. Mac Donald 
- expert v oblasti vojenství - říká... že vyvolané elektronické pulsy mohou vést k 
vytvoření vzorc e oscilací... nad velkými oblastmi zeměkoule. Tímto způsobem 
by bylo možné vytvořit systém, který by vážně poškodil mozkovou činnost na 
déle trvající období...". Brzezinski potom předpověděl, že dojde k vytvoření 
společnosti ovládané elitou která "nebržděn a tradičními liberálními hodnotami 
nebude váhat dosáhnout svých politických cílů použitím nejnovějších technik 
na ovlivňování chování veřejnosti a udržovat společnost pod dohledem a 
kontrolou"(19).  
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V roce 1994 vydal výzkumný ústav strategie při americké Vysoké škole 
vojenské knihu "Revoluce ve vojenských záležitostech a konflikt blížící se 
válce" (21). Autoři Steven Metz a James Kievit své téma definují takto: "Konflikt 
blížící se válce je nejčastěji vyhrán nebo prohrán manipulací představ, věr, 
postojů a vjemů. Tyto věci... jsou hlavními vojenskými cíli... To činí 
psychologickou technologií mnohem důležitější než technologii vojenských 
úderů". Autoři v knize rozebírají možnosti zavedení této nové 
psychotechnologie do života americké společnosti. Jsou si vědomi toho, že 
hlavní překážkou jsou její liberální hodnoty: "morální a politická revoluce může 
být nezbytná k tomu, aby se uskutečnila revoluce ve vojenství". Tato revoluce 
by znamenala uchopení moci elitou. Zároveň upozorňují, že k této revoluci 
může dojít i postupným vývojem: "Stejně tak může revoluční změna nepřímo 
nastat při řešení domácích problémů, jakými jsou kriminalita a drogy. Jestliže 
dojde během těchto bitev ke změně našeho tradičního chá pání soukromí a 
veřejné bezpečnosti bude snadné změnit náš postoj vůči intervenci do 
záležitostí a psychiky zahraničních nepřátel."  
Jedním z autory navrhovaných revolučních politických kroků je propojení 
armády s justicí, které je v rozporu s americkou ústavou. V direktivě 
amerického ministerstva obrany zřizující Řídící výbor pro nesmrtící zbraně 
podepsané Wiliamem Perrym z 21. če rvence 1994 se říká: "Pojem protivník je 
výše použit v nejširším smyslu a zahrnuje i ty, kteří nejsou prohlášeni nepřáteli, 
ale kteří se angažují v aktivitách, které si přejeme zastavit... Tato politika 
nevylučuje zákonem schválené domácí použití nesmrtících zb raní americkou 
armádou na odporu dodržování zákona..." (22)  
Mezi metody boje s oponenty zahrnují Metz a Kievit "počítačovou simulaci 
osobnosti". Podle ředitelky americké Nadace za svobodu myšlení, Cheryl 
Welshové, je v USA dokumentováno přes 500 lidí, kteří tvrdí, že se stali obětmi 
experimentů, zaměřených na ovládnutí lidského mozku. Statisticky je počet 

http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#21
http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#22


 43

těchto lidí v USA mnohonásobně vyšší než v jiných zemích. V Rusku byla 
rovněž ustavena "Asociace obětí psychotronických experimentů" (13).  
V červnu 1995 vyšel v časopise Perception and Motor Skills článek profesora 
Persingera, který podle nepotvrzené informace pracoval na projektu americké 
armády "Spící kráska" zaměřeném na vývoj elektromagnetických zbraní 
ovlivňujících mozek pro použití na bitevním poli. Článek má název "O možnosti 
vstoupit přímo do každého lidského mozku elektromagnetickou indukcí 
fundamentálních algoritmů" (3). Autor v něm rozebírá možnosti překlenutí 
frekvenčních rozdílů mezi jednotlivými lidskými mozky a v závěru píše "Během 
posledních dvou desetiletí... se objevil potenciál, který byl nepravděpodobný, 
ale který je teď rozhodně reálný. Tímto potenciálem je technická schopnost 
ovlivnit přímo většinu z přibližně 6 miliard mozků lidského druhu bez 
zprostředkování smyslovými mod alitami, generováním nervové informace 
uvnitř fyzického media, ve kterém jsou všichni členové druhu ponořeni. Kdykoli 
se v historii vynořily takové nové možnosti jako byl střelný prach nebo štěpení 
atomového jádra, vyplynuly z toho významné změny v sociálním vývo ji... 
Omezení rizika nepřiměřeného použití těchto technologií vyžaduje otevřenou 
diskuzi o jejich reálné použitelnosti a implikacích, jak ve vědecké oblasti tak na 
veřejnosti".  
Podobnou výzvu vydal i akademik Kazančejev z Novosibirska. Píše o 
psychických válečných operacích, kterých může armáda použít k tomu aby 
paralyzovala vůli jiných lidí a "proměnila je v poslušné otroky a žádá, aby byl 
tento výzkum podroben mezinárodní kontrole (15).  
V listopadu 1993 se v Marylandu, na univerzitě Johna Hopkinse (angažované 
ve výzkumu mozku) konala tajná konference sponzorovaná Národní laboratoří 
v Los Alamos, jejímž záměrem bylo "zorganizovat setkání průmyslu, vlády a 
akademických kruhů s cílem vy těžit potenciál nesmrtící obrany." Jak je 
uvedeno na pozvánce ze setkání měl těžit zvláště průmysl. Dne 17. listopadu 

http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#13
http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#3
http://www.ufo.cz/ruzne/tajne.htm#15


byla v 9 hod na programu přednáška o "radiofrekvenčních zbraních" a v 11.10 
přednáška o "Aplikaci elektromagnetických polí o extra nízkých fre kvencích u 
nesmrtících zbraní." Lze tedy předpokládat, že v USA, stejně jako v Rusku, 
probíhá sériová výroba těchto zbraní.  
Již citovaná direktiva amerického ministerstva národní obrany ukládá řídícímu 
výboru pro nesmrtící zbraně "vydávat bezpečnostní a utajovací instrukce o 
programech nesmrtících zbraní".  
Dokud je existence těchto zbraní předmětem státních tajemství, existuje 
nebezpečí, že nakonec povede k zavedení totalitního systému, který nebude 
možné svrhnout. Proto autor tohoto článku považuje za důležité, aby se 
světová veřejnost seznámila s těmi to fakty, zasazovala se za zrušení státních 
tajemství, která se k nim vztahují a prosí, abyste článek zkopírovali a dali svým 
známým.  
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HAARP a mozkové vlny 
 

Lidský mozek lze chápat (mimo jiné) jako emitor elektromagnetických vln. Každý jistě 
zná zařízení zvané EEG (elektroencefalograf), které dokáže tyto impulzy zaznamenávat 
a měřit. Odborník dokáže z výsledků EEG relativně přesně určit psychický stav 
člověka a rozpoznat většinu psychických chorob. 
 
Elektromagnetické vlny vysílané mozkem pokrývají spektrum nazývané často ELF 
(Extreme Low Frequencies, tedy extrémně nízké kmitočty) a vymezené přibližně od 
0,5 do 40 Hz. Slovo "přibližně" by mělo správě být tučně, kurzívou a třikrát podtržené, 
protože je samozřejmě u každého jedince zcela odlišné (to zatím brání širšímu 
používání detektorů lži na bázi EEG). Spektrum ELF se dále dělí na čtyři části, které 
charakterizují čtyři stavy (hladiny) mysli. 
 
Beta (13 až 40 Hz) 
Jedná se o "normální" hladinu, v níž se nacházíme po drtivou většinu bdělého stavu. 
Kolem maximálních frekvencí (přes 30 Hz) se nacházejí tzv. negativní pocity 
(podráždění, agrese, vztek, strach, stres).  
 
Alfa (8 až 13 Hz) 
Uvolněný, ale soustředěný stav. Do něj se lze dostat především hypnózou nebo 
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meditací, ale někteří lidé jsou toho schopni pouhým přetočením očí směrem vzhůru. 
Informace, které jsou nám sděleny v alfa-hladině, se do paměti zapisují velice 
spolehlivě a pevně (jedná se o druh podprahového vnímání - člověk si neuvědomuje 
proces učení, ale jen jeho výsledky). 
 
Théta (4 až 8 Hz) 
Stav velice hlubokého soustředění, kterého lze docílit pokročilou meditací nebo 
intenzivně prožívanou modlitbou. Pokud máte zájem jej vyzkoušet, dobrou možností 
jsou východní systémy cvičení typu jógy nebo tai-či.  
 
Delta (0,5 až 4 Hz) 
Donedávna platila teze, že hladina delta se dostavuje pouze během nejhlubšího spánku. 
Nejnovější výzkumy však ukázaly, že ti nejmoudřejší kněží asijských náboženství 
(např. někteří jogíni nabo lámové) jsou schopni se do ní dostat sérií fyzických a 
psychických cvičení, a nejen to. Dokáží v tomto stavu dokonce komunikovat s okolím 
a po "probuzení" si vše jasně vybavují.  
 
Co se týče ovlivňování činnosti mozku elektromagnetickým vlněním - zcela jistě je 
možné, a dokonce se celkem běžně provádí. Mám tím na mysli tzv. psycho-walkmany, 
které se již několik let velice úspěšně prodávají, u nás však bohužel patří ke kriticky 
nedostatkovému zboží. Na pohled skutečně připomínají přenosné přehrávače kazet, ale 
jejich "sluchátka" jsou ve skutečnosti dva póly malého vysílače na frekvenci okolo 10 
Hz. Správně, jedná se o alfa-vlny. Stačí si psycho-walkman nasadit, spustit jej a 
uklidnit se; za několik sekund bude váš mozek "naladěn" na příslušnou frekvenci a vy 
se ocitnete ve stavu alfa.  
 
Jen velice těžko by bylo možné člověka "zpracovat" natolik, aby jej následně bylo 
možné dálkově ovládat, jak si to představuje Gordon Thomas v románu "Hlasy v 
tichu". Vyšší stavy mysli ještě neznamenají, že jedinec zapomene na své zásady, 
názory a přesvědčení. Jako větší problém bych viděl spíše ten úplně nejnižší stav mysli, 
tedy frekvence přes 30 Hz. Spolu s autory thrilleru Net Force - Bod zlomu (Tom 
Clancy, Steve Pieczenik a Steve Perry) pokládám za velice pravděpodobné, že 
elektromagnetickým vlněním na těchto kmitočtech by opravdu šlo vyvolat (a to i u 
většího množství osob zároveň) strach nebo agresivitu. Jistě není třeba podrobně 
popisovat, jaký efekt by měl hromadně vnímaný pocit strachu na armádu připravující 
se k boji. 
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Americké zbraně

Ne-smrtící zbraně 

HAARP 

 



 

Zkratka HAARP znamená High-frequency Active Auroral Research Program, 
tedy nízkofrekvenční aktivní polární výzkumný program. Oficálně se jedná o 
program výzkumu ionosféry, ale prakticky všechna známá fakta svědčí o tom, 
že HAARP je zbraň, nebo alespoň vojenské zařízení. Pravdou ovšem je, že 
ionosféry se docela jistě týká.  

Ionosféra, tedy řídká část atmosféry ve výšce zhruba od 80 kilometrů nad 
povrchem, obsahuje velké množství nabitých částic (iontů) a kromě jiného 
umožňuje šíření různých rádiových signálů. 

Základna HAARP se nachází na Aljašce v oblasti Gakona, což je necelých 150 
mil severovýchodně od města Anchorage. Další, poněkud menší zařízení 
takového typu je v místě jménem Arecibo v Norsku, třetí je v Portoriku. Podle 
některých zdrojů jsou další na jižní polokouli (snad dokonce poblíž jižního 
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pólu). Kromě toho je po celé Zemi rozmístěno několik desítek dalších 
atmosférických "hořáků" mnohem menších rozměrů. 

Systém pokrývá plochu asi 13 hektarů a je tvořen 180 anténami (12 krát 15 
řad), z nichž každá má dva dipólové přenašeče o výkonu 10 000 W. Celá 
soustava má tedy výkon 3,6 MW (3,6 miliónu wattů). Antény mají dvě 
kmitočtová nastavení, a to 2,8 až 7 MHz a 7 až 10 MHz. HAARP tedy vysílá 
elektromagnetické vlnění do ionosféry, přičemž využívá některé její 
charakteristiky. Ionosféra funguje především jako gigantická "anténa", pomocí 
níž lze signál zaměřit na kterékoli místo na Zemi. To ovšem není všechno. Za 
určitých meteorologických podmínek (ty se neustále mění, ale dají se 
předpovídat) lze ionoféře "ukrást" značné množství elektromagnetické energie, 
která je tam díky iontům rozmístěna v těžko představitelném množství. Pokud 
bude celý výkon HAARPu za vhodných podmínek zamířen na jediný bod 
oblohy, původní signál se zesílí až tisíckrát, což znamená výkon 3,6 GW, tedy 
3,6 MILIARDY wattů. Abyste si udělali představu, tak je to zhruba dvojnásobek 
výkonu všech vodních elektráren v České republice dohromady.  

Je třeba podotknout, že prakticky identický systém navrhoval počátkem 20. 
století geniální Nikola Tesla, ale v tehdejší době nenašel pro své progresivní 
názory příliš pochopení. Kořeny projektu HAARP sahají do roku 1983, kdy 
Bernard Eastlund, majitel ropné společnosti ARCO (Atlantic Richfield Oil 
Company), vzkřísil staré Teslovy teorie o řízené energii, získal patenty na jejich 
nové využití a přesvědčil americké ministerstvo obrany, aby se jimi zabývalo. 
Eastlund pak založil divizi APTI (ARCO Power Technologies Inc.), která od 
roku 1991 pracovala na HAARPu. První ostrý test proběhl v prosinci 1994 a od 
té doby je systém spouštěn nejméně jednou za měsíc. 

 



Nabízí se samozřejmě otázka, k čemu může sloužit vlna s energií miliard 
wattů. Oficiální stanovisko mluví pouze o výzkumu atmosféry a vesmíru. Tomu 
ovšem věří jen málokdo. Objevila se řada teorií o skutečném poslání HAARPu; 
pominu-li nápady typu zbraně proti mimozemšťanům, pak lze uvažovat zhruba 
o následujících aplikacích, které jsem seřadil podle jejich pravděpodobnosti. 

Zahorizontální radar... 
Radiolokátory typu Over-The-Horizon již fungují řadu let, bohužel však stále 
vykazují tentýž zásadní problém. Jejich přesnost totiž klesá exponenciálně se 
vzdáleností, takže sice vidíte za obzor, ale skutečná pozice cílového objektu 

může být klidně o 
desítky kilometrů odlišná. Z tohoto důvodu je také zcela nemožné podle OTH 
radaru cokoli zaměřovat. Na druhou stranu, nespornou výhodou je možnost 
zachycení letounů STEALTH, alespoň tedy první generace. Například letoun F-
117 je vytvořen tak, aby se od něj radarové vlny odrážely směrem vzhůru, a 
nikoli zpět k vysílači. Paprsek zahorizontálního radaru však letoun zasahuje 
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shora, a odraz zpět nahoru je ta nejlepší možná varianta. Uvážíme-li obrovský 
výkon HAARPu, pak máme zřejmě co do činění s radarem, který může vytvořit 
klidně i radarovou "mapu" celé planety. Můj osobní názor na HAARP je ten, že 
se jedná o součást protiraketové obrany, přesněji řečeno detektor balistických 
střel.  

...nebo ještě něco víc? 
Někteří odborníci zastávají hypotézu, že obrovský výkon HAARPu by dokázal 
"protlačit" elektromagnetické vlny nejen vzduchem, ale i skrz vodu a dokonce i 
pevné látky. Nabízí se tak řada možností: komunikace s ponořenými 
ponorkami, "rentgenové" snímkování Země (šlo by o jakýsi gigantický 
tomograf), pátrání po podzemních úkrytech, ložiscích surovin či ponorkách. 
Často se mluví také o detekci aktivity jaderných zařízení, a to hlavic i reaktorů, 
případně o monitorování veškeré rádiové komunikace na Zemi. 

Štít... 
Už Nikola Tesla navrhoval vytvoření "elektromagnetického štítu", který by 
nepropustil žádné cizí těleso (rozuměj zbraň). Je známo, že vědci v SSSR se 
zabývali myšlenkou ničení balistických raket pomocí ionizace atmosféry, jejíž 
fyzikální vlastnosti se tímto pochopitelně okamžitě mění. Pokud by k něčemu 
takovému došlo v dráze letu rakety, následovaly by turbulence a poruchy 
aerodynamiky, které by při obrovské rychlosti rakety nevyhnutelně způsobily 
její zkázu. HAARP by tedy mohl vytvořit jakýsi protiraketový "deštník", jehož 
účinnost by byla stoprocentní. 

...a meč 
Výborně, a proč zůstávat u obrany? Co kdybychom nečekali s "deštníkem" na 
útok, ale namísto toho tím "deštníkem" nepřítele vzali po hlavě, aby k útoku 
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vůbec nedošlo? :-) HAARP by mohl bez problémů fungovat jako emitor 
elektromagnetického impulsu, který by svým monstrózním výkonem doslova 
"usmažil" elektroniku jakékoli družice, zbraně či komunikačního prostředku. 

Poručíme větru, dešti 
Ovlivnění počasí je ve skutečnosti docela jednoduché. Přípravy takových 
systémů proběhly už v 50. letech; roku 1976 podpsalo přes 60 států dohodu o 
zákazu geofyzikálních zbraní, která ovšem platila na dobu určitou, a to 20 let. 
HAARP může ionizací či ohřevem atmosféry výrazně ovlivnit proudění 
vzduchu, a tak způsobit třeba bouřku, tornádo, extrémní vedra či mrazy. 
Například je možné kdekoli na světě vyvolat umělý blesk, mnohem silnější než 
kterýkoli přírodní; vždyť to dokázal zmíněný Nikola Tesla již na přelomu 19. a 
20. století. Teoreticky by snad šlo (ale to už je hodně přitažené za vlasy) 
zasáhnout také podzemní vrstvy magmatu, a tak způsobit zemětřesení.  

Kontrola magnetosféry 
Ačkoli většina lidí má alespoň nějaké tušení o souvislosti a podobnosti 
elektrického a magnetického pole, málokdo už ví, že zkrat může nastat nejen v 
poli elektrickém, ale i v magnetickém. Přesněji řečeno, nejde tu o "zkrat" v 
pravém slova smyslu, spíše o jeho magnetický ekvivalent (ale z nedostatku 
jiného výraziva tomu můžeme klidně říkat zkrat). Tady už ale potřebujeme dva 
kousky zařízení typu HAARPu, mezi nimiž musíme vytvořit spojité 
elektromagnetické vlnění. Pokud je správně modulováno a má dostatečně 
velkou energii, způsobí fázovou interferenci, tj. magnetické pole Země a 
HAARPu se vzájemně vynulují. Přírodní magnetické pole chrání povrch planety 
před účinky tzv. slunečního větru, a to tím, že protony tvořící tento "vítr" odklání 
a zpomaluje. Absence magnetického pole způsobí, že tyto protony začnou 
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předávat svoji energii atmosféře; dojde k mohuté ionizaci, což bude mít zcela 
fatální vliv na veškerá zařízení využívající principů elektromagnetismu.  

Ovládání lidí 
Váhal jsem, zda tuto položku vůbec uvést, protože již zavání teorií o spiknutí. 
Nakonec jsem se přece jen rozhodl se o ní zmínit. Faktem je, že během 
studené války Sověti i Američané intenzivně pracovali na ovlivňování lidské 
mysli pomocí drog, elektrošoků i rádiových vln. Teoreticky by HAARP mohl 
vlnami na frekvencích odpovídajících frekvencím lidského mozku působit na 
chování lidí, a to i na poměrně rozsáhlém území. Protože předpokládám, že 
tato problematika bude někoho zajímat, tak jsem jako doplnění článku o 
HAARPu vypracoval stručný dokument o mozkových vlnách. 

 

PSYCHOELEKTRONICKÉ OHROŽENÍ 

DEMOKRACIE 

 

TAJNÉ ZÁVODY VE ZBROJENÍ 

Rusko a USA mají k dispozici radarová zařízení, 
která by jim mohla umožnit ovládat psychiku 
celých populací  

  

http://www.military.cz/usa/weapons/haarp/HAARP_2.htm
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„Na neurologii se s rostoucími obavami hledí jako na vědu, jejíž vývoj 
otevírá cestu k ohrožení lidských práv." 
(časopis Nature, svazek 391, 22.ledna 
1998,článek o výroční schůzi francouz- 
ské Národní komise pro bioetiku) 
  

HISTORIE - SKANDÁL V USA A ELEKTRICKÉ PODNĚCOVÁNÍ 
MOZKU 
Když v roce 1951 zahájily americké tajné služby práci na projektu 
Artichoke, stanovily si mimo jiné tyto cíle: "Můžeme získat informace od 
nějaké osoby proti její vůli a bez jejího vědomí?... Můžeme ovládnout 
lidského jedince natolik, že bude poslouchat naše rozkazy proti své vůli 
a dokonce v rozporu s tak základními přírodními zákony jako je pud 
sebezáchovy?"(1)  
V roce 1977 došlo v USA ke skandálu v důsledku zneužívání pacientů jedné 
kanadské soukromé psychiatrické léčebny k pokusům v rámci těchto výzkumů. Mezi 
dokumenty, které byly během skandálu zveřejněny, 
byly i záznamy o pokusech s používáním psů a koček jako dálkově ovládaných bomb a 
mikrofonů s  využitím elektrické stimulace mozku. 
Signály v nervových vláknech mozku a celého těla probíhají jako slabé 
elektrické impulsy, které jsou při přechodu z jednoho vlákna do druhého 
převáděny chemickými reakcemi. Zatímco pokusy s drogami, tedy 
chemikáliemi, nevedly k přesvědčivým úspěchům, vědci, kteří se zabývali 
elektrickou stimulací mozku dosahovali pozoruhodných výsledků. Už ve 30. 
letech zaváděl W. R. Hess do mozků zvířat tenké drátky, elektrody, do 
kterých pouštěl kmity slabého elektrického proudu. Výsledkem byly reakce 
podobné těm, které normálně vyvolávají smyslové vjemy nebo děje probíhající 
v organismu. Ve zprávě o pracích na podprojektu 94 projektu MKULTRA z roku 
1960 se říká: "Byl dokončen počáteční biologický výzkum technik 
a rozmístění mozkových center nezbytný k tomu, aby bylo možno ovlivňovat 
a řídit zvířata"(4). V memorandu řediteli CIA z dubna 1961 se už psalo: 
"V současné době si myslíme, že nemáme daleko k tomu, abychom zbavili chyb 
prototyp systému, jehož pomocí je možné vodit psy po určitých trasách 
v terénu, které jsou z dohledu operátora... Dr. (jméno vymazáno) zahajuje 
práci směřující k využití těchto našich poznatků k vývoji budoucích 
nástrojů agentury v obecných oblastech ovlivňování lidského chování, 
nepřímého ohodnocování subjektů a pomůcek k výslechům (4). 
V roce 1969 publikoval Jose Delgado, ąpanělský profesor fyziologie 
pracující v té době na špičkové americké univerzitě v Yale, knihu 
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"Fyzikální ovládání mozku, na cestě k psychocivilizované společnosti" (5), 
která shrnovala výzkumy vědců pracujících v oboru elektrického podněcování 
mozku. Vědcům se v té době podařilo zmapovat vztah různých míst v mozku 
k činnostem, funkcím a pocitům lidí i zvířat. Býk při 100 stimulacích 100 
krát zabučel. Dráždění pohybového centra mozkové kůry kočky kmity 
elektrického proudu o intenzitě 1,2 miliampéru vyvolalo zvednutí zadní nohy 
nad podlahu, při 1,5 ma zvedla nohu asi o 4 cm, při 1,8 ma až nahoru a při 
2 ma zvedla nohu i během skoku a špatně dopadla. Když byl člověk, u kterého 
bylo stimulováno ohnutí ruky, požádán, aby ji narovnal řekl: "Myslím, že 
vaše elektřina je silnější než má vůle". Elektrickým podněcováním mozku byl 
ovlivněn rytmus dýchání, tep srdce (který byl i zastaven), bylo ovlivněno 
vyměšování žaludečních šťáv, funkce většiny vnitřností i velikost očních 
panenek. Bylo vyvoláno mračení, otevírání očí a úst, žvýkání, zívání, 
spánek, závratě, vyměšování i epileptické křeče. Dráždění center vyvolávalo 
i cílevědomost jednání. Když bylo u uspané kočky vyvoláno lízání, provedla 
ho jen mechanicky, v bdělém stavu ale hledala něco, co by mohla lízat. 
Přesunem do nadřazenějších oblastí mozku byly vyvolány celé komplexy 
pohybů - pokusná opice se zvedla a chodila, kdykoli byla zahájeno 
podněcování a po jeho přerušení si vždycky znovu sedla k jídlu. Jiná opice 
opakovala 20.000 krát stejný sled činností. Dráždění míst v mozku, kde se 
soustřeďují city a pocity, vedlo k rozhodnutím. Pasivní, deprimovaná žena, 
u které bylo drážděno centrum vzteku, roztrhala kus papíru a potom řekla: 
"Chtělo se mi vstát a trhat. Neovládla jsem se." Stejně byla vyvolána 
i úzkost, její intenzitu bylo možné ovládat otáčením knoflíku, který 
ovládal intenzitu elektrického proudu. U opice bylo zastaveno i mateřské 
chování k jejímu novorozeněti. Při podněcování center slasti nabízely 
pacientky terapeutovi manželství. Když byl stimulován limbický systém 
v mozku, ochabla u pacientů bdělost, ztráceli přehled a schopnost myslet. 
Často se začali svlékat nebo tápat a po skončení stimulace si na to 
nevzpomínali. Podobnost lidských vynálezů a přírody nejlépe dokumentuje 
pokus, při kterém byly do vnitřního ucha kočky umístěny elektrody a spojeny 
se zesilovačem a reproduktory. Vnitřní ucho kočky fungovalo jako mikrofon 
a z reproduktorů se ozývala slova šeptaná do jejího ucha. John Stanton 
Yeomans, v knize "Základy mozkové stimulace" (6) z r. 1990 uvádí příklad, 
kdy byly opačným postupem, vysíláním určitých signálů prostřednictvím 
elektrod do mozkového centra zraku, vyvolány u nevidomých zrakové vjemy 
Brailova písma, které se naučili číst. John Stanton Yeomans uvádí, že 
elektrickým podněcováním mozku mohou být vyvolány stovky reakcí včetně 
komplexních myšlenek. 
Sám Jose Delgado získal světovou proslulost tím, že se s malou černou 
skříňkou postavil proti býkovi a nejprve ho stisknutím jednoho knoflíku 
rozzuřil tak, že na něj zaútočil a když doběhl skoro až k němu, stisknutím 
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druhého knoflíku ho zastavil (7). V závěru své knihy napsal, že "naděje, je 
nová moc získaná vědou o chování se omezí na vědce nebo nějakou dobročinnou 
elitu nevzbuzuje ani dávná ani nedávná minulost" a že "ovládání lidského 
chování bude postupovat rychle vpřed jak v metodologii tak v možnostech 
použití" a navrhuje využití těchto poznatků k vytvoření "psychocivilizované 
společnosti". 
Podle autora knihy o zneužití pacientů psychiatrické léčebny 
v Montrealu "Cesta k šílenství - pravdivý příběh o tajném výzkumu CIA 
zaměřeném na ovládnutí mozku a zneužití lékařství" (3), Gordona Thomase, 
který kromě dokumentů CIA získával informace i z rozhovorů s bývalými 
pracovníky CIA, koncem června 1972 vedoucí odboru výzkumu CIA vzrušeně 
sděloval jejímu řediteli, že v dlouhodobé perspektivě byla nalezena odpověď 
na problém ovládnutí lidského mozku, že elektrická stimulace lidského mozku 
je klíčem nejen k ovládnutí jedince, ale k vytvoření "psychocivilizované 
společnosti", ke světu, kde každá lidská emoce, počitek a touha, může být 
ovládána elektrickou stimulací mozku. 
Taková vize ovšem nemohla mít základ v technologii elektrické 
stimulace mozku. Podle Gordona Thomase vyvinula CIA už v roce 1972 tzv. 
Schwitzgebelův stroj. Jako anténa fungoval tzv. "přenašeč-posilovač 
chování" připevněný na opasku, který přijímal signály z rádiového modulu 
a vysílal zpět signály z mozku. Tok signálů byl řízen a zpracováván přes 
počítač. Přístroj byl schopen zaznamenávat všechny fyziologické 
a neurologické znaky u člověka vzdáleného až 400 m. To zní dost 
neuvěřitelně, ale snad to bude pochopitelnější, když začneme od výkladu 
o přístrojích pro stimulaci mysli, které se nedávno objevily i na českém 
trhu. 
  
STIMULAČNÍ PŘÍSTROJE JSOU SCHOPNY ZMĚNIT 
NÁŠ DUŠEVNÍ STAV 
  
Katalog české firmy Gradiogalaxy nabízí v současné době 6 druhů 
přístrojů pro podněcování mozku. Na západním trhu jich začátkem 90. let 
existovalo asi 40. První metodou ovlivňování činnosti lidského mozku byla 
tak zvaná biologická zpětná vazba, kdy člověk viděl na obrazovce průběh 
svých elektroencefalografických křivek a snažil se, aby převládly určité 
vlny. Z hlediska elektroencefalografu jsou mozkové vlny rozděleny na alfa, 
beta, theta a delta vlny. Beta vlny kmitají 14 - 40 krát za vteřinu, tj. 
mají kmitočet 14 - 40 Herzů, a převažují, když je mozek v soustředěné 
činnosti. Alfa vlny mají kmitočet od 8 do 13 Hz a převažují, když má člověk 
zavřené oči a oddává se nečinnosti. Theta vlny mají frekvence od 4 do 8 Hz 
a převažují jen krátce před usnutím. V dětském věku jsou ovšem převažující 
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frekvencí lidského mozku. Delta vlny převažují na elektroencefalografickém 
záznamu, když člověk spí a mají kmitočty do 4 Hz. Pokud se člověku, který 
se snaží ovládnout své mozkové vlny podaří naladit se v bdělém stavu do 
theta vln, často se mu přihodí, že je zaplaven živými vzpomínkami na 
dětství, což odkazuje na životní období, ve kterém tyto vlny převažují. 
Pokud se naladí do alfa vln, zapamatovává si zase mnohem lépe to, co se 
chce naučit (alfa vlny přestávají v mozkové činnosti převažovat mezi 16 
a 18 rokem života). 
Už ve 30. letech vědci zjistili, že se mozkové vlny slaďují 
s rytmizovaným světlem. Jestliže je například na lidské oko zaměřen 
stroboskop blikající ve frekvenci 10 Hz, ukazují záznamy 
elektroencefalogramu, že se převažující mozkové vlny naladí na stejnou 
frekvenci. To ostatně dokazuje i nedávný hromadný výskyt epileptických 
záchvatů u lidí, kteří v Japonsku sledovali televizní vysílání, ve kterém 
se na obrazovce objevila určitá frekvence světelných signálů. Vědeckým 
termínem se tomuto druhu stimulace říká fotické podněcování a je známo, že 
je možné jím vyvolat epileptický záchvat. Pulsovanými světelnými signály je 
ale možné naladit mozek i třeba do alfa vln, aby si člověk lépe 
zapamatovával učební látku nebo do theta vln, aby se dostal do stavu 
hluboké relaxace. Stejný účinek má na lidský mozek i rytmizovaný zvuk. 
Např. šaman uvádí své posluchače do transu bubnováním. Moderní věda našla 
ale i jiné způsoby, jak ovlivnit lidský mozek zvukovými kmitočty. Jedním 
z nich jsou například tzv. binaurikulární posuny, když se do každého 
lidského ucha vyšle zvuk o rozdílném kmitočtu, vyvolá to v lidském mozku 
elektrický signál, jehož frekvence se rovná rozdílu mezi frekvencemi zvuků 
vyslaných do obou uší. Je-li tedy do jednoho ucha vyslán zvuk o kmitočtu 
200 Hz a do druhého zvuk o kmitočtu 210 Hz, je v mozku (který přetváří 
sluchové vjemy na elektrické) vyvolána elektrická frekvence o 10 Hz. Na 
tento tzv. binaurikulární kmit se napojí oblast mozku zvaná nucleus 
olivaris a ta vyšle elektrické signály o stejném kmitočtu do kůry velkého 
mozku, která je smísí s existujícím vzorcem vln (zrak a sluch, které jsou 
základem naší orientace ve světě, pochopitelně vyvolávají v mozku 
nejrozsáhlejší reakce) a tím vlastně dojde ke změně vědomí. Podobným 
způsobem se elektrické signály vyvolané zrakovými vjemy šíří do celého 
mozku prostřednictvím retikulární formace. Jinými slovy vnějšími podněty je 
možné změnit naši mozkovou aktivitu a tím i náš duševní stav. Jakým 
způsobem dojde k této změně duševního stavu? Veškerá mozková činnost je 
systémem elektrických a chemických reakcí. Neurolog Norman Shealy změřil 
chemické změny v mozku při frekvenci 7,8 Hz, ve které kmitá ionosféra 
a zjistil, že při této frekvenci stoupá o 25% produkce růstových hormonů, 
gonadoliberinu (který má vliv na sexuální hormony a orgány), oxytocinu 
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(který vyvolává pocity lásky) a došlo i k významnému zvýšení produkce 
betaendorfinu (který způsobuje euforické pocity). V 80. letech sestrojil 
letecký inľenýr Michael Hercules elektrostimulační přístroj, kterým jednu 
hodinu denně podněcoval skupinu nemocných kmitočtem 1,05 Hz, tedy delta 
vlnami, které převažují během spánku. Pokusné osoby byly během stimulace 
velmi ospalé, ale zrychlil se u nich růst vlasů a nehtů a hojení ran 
a někteří se i vyléčili ze svých nemocí. Stimulace zřejmě vyvolala produkci 
růstových hormonů. Jestliže se tedy světelné a zvukové kmity nahradí 
elektrickými kmity ve formě a intenzitě, která je pro mozek typická, 
dosáhne se stejných účinků. Stimulační přístroje používající lebeční 
elektrické stimulace jsou už také k dostání na našem trhu. Michael 
Hutchinson v knize "Moc megamozku" (8) předpovídá, že "Brzy budou na trhu 
systémy se zpětnou vazbou. Kmitočty vln bude možné sledovat na obrazovce. 
Tyto systémy budou mít v paměti tisíce programů, které uživateli umožní 
dostat se do jakéhokoli duševního stavu nebo prožívat jakékoli zkušenosti 
podobně jako když přepínáte televizní programy." a píše, že technologie pro 
takový systém je už k dispozici. Zcela vážnou otázkou je, jestli tím 
nemyslí zatím utajovanou vojenskou technologii. 
V roce 1986 se v USA konala konference svolaná generálním 
prokurátorem. Ve zprávě o konferenci, vydané americkým Národním ústavem 
spravedlnosti se mj. píąe "Účastníci také diskutovali o použití různých 
vlnových délek a forem elektromagnetické energie jako nesmrtící zbraně. 
V této oblasti byly provedeny ve značném rozsahu předběžné výzkumy... Jeden 
účastník konference uvedl, že vědecké poznání lidské fyziologie dosáhlo 
takové úrovně, že bude brzy možné zasáhnout specifické fyziologické systémy 
specifickými frekvencemi elektromagnetického záření, k dosažení mnohem 
jemnějších a přesněji vypočitatelných účinků, než jakých se zatím dařilo 
dosáhnout fotickým podněcováním."(9) (Fotické podněcování je odborný termín 
pro světelnou stimulaci mozku.) 
  
VĚDECKÉ PATENTY - ELEKTROMAGNETICKÉ 
PŮSOBENÍ NA ZVÍŘECÍ A LIDSKÉ ORGANISMY 
 
V r. 1831 anglický fyzik M. Faraday dokázal, že pohybující se 
elektřina vyvolává magnetismus a naopak pohybující se magnetismus vyvolává 
tok elektrického proudu. Radiové vlny, které jsou druhem 
elektromagnetických vln, tak mohou vyvolat v nervových vláknech tok 
elektrického proudu, pokud jsou vyladěny na kmitočty, ve kterých fungují 
nervová vlákna. Proti takové možnosti se uvádějí dvě námitky. Za prvé, že 
extradlouhé vlny, které vznikají při činnosti lidského mozku, na něj při 
jejich délce nemohou být zaměřeny (vlna o kmitočtu 10 Hz je dlouhá zhruba 
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30.000 km). Tento problém vědci obešli tím, že na živý organismus vysílali 
mikrovlny pulsované v kmitočtech extradlouhých vln. Druhá námitka uvádí, že 
takové signály mají vlastnosti mikrovln a ty nemohou do lidského mozku 
proniknout. Na tuto námitku hledají odborníci odpověď dodnes, ale mezitím 
experimentují s takovými kmitočty mikrovln, při kterých elektromagnetické 
signály na mozek a živou tkáň působí. 
Důkaz o působení elektromagnetických signálů na jednotlivé neurony 
publikoval v roce 1975 H. Wachtel v časopise "Letopisy New Yorské akademie 
věd" (10). Celý tento více než 500stránkový svazek je věnován konferenci 
o "Biologických účincích neionizujícího záření". Úvodní slovo měl kapitán 
Tyler, ředitel elektromagnetického výzkumu amerického vojenského 
námořnictva (od r. 1970 do r. 1977), který mimo jiné přemlouval vědce, aby 
do svých týmů přibrali psychology. V pokusu H. Wachtela mikrovlny 
o kmitočtech 1,5 a 2,45 GHz, pulsované i nepulzované, vyvolaly činnost 
jednotlivých neuronů. 
V r.1966 Jurij Chlodov a R.A. Čiženková zaznamenali u králíků a krys 
desynchronizaci v hlavním rytmu elektroencefalogramu, kdykoli bylo zapnuto 
nebo vypnuto magnetické pole o 200 - 1.000 gaussech.(11) 
Specializovaný účinek elektromagnetických signálů na jednotlivé 
mozkové systémy dokazují různými vědci opakované pokusy s ozařováním psů, 
koček, králíků, krys a žab elektromagnetickými poli o hustotě 2 a 5 
miliwattů na cm čtvereční, které vyvolalo desynchronizaci bazálního rytmu 
v mozku.(12) 
Vzájemné působení elektromagnetických signálů a chemikálií v mozku 
nejlépe dokazuje pokus Mc Affeeho z let 1961, 1962 a 1971, kdy ozařování 
hlav krys 20 a 40 mW/cm2 vysílanými mikrovlnami o 10.000 MHz, pulsovanými 
ve 300, 600 a 1.000 Hz vedlo po pěti minutách k jejich probuzení z narkózy 
(13). 
Na konferenci o "Nastupující elektromagnetické medicině" (15) v r. 
1989 měl kapitán Tyler přednášku, ve které citoval výzkum dr. Merrita, 
který změřil úbytek norepinefrinu, serotoninu a dopaminu při použití pole 
o 80 mW na cm2 - všechny tyto hormony působí jako nervové přenašeče do 
mozkové kůry, dopamin má vliv na učení a jiné poznávací schopnosti (14). 
V jiném pokusu vedl signál o 500 Hz k uvolňování noradrenalinu ze 
sympatických neuronů. Protoľe tyto neurony ovládají svalovinu vnitřních 
orgánů a noradrenalin v ní působí jako nervový přenašeč, měl by tento 
signál ovlivnit činnost vnitřních orgánů (15). 
Publikace Světové zdravotnické organizace o účincích 
elektromagnetického záření na živé organismy z r. 1981 uvádí řadu příkladů 
působení tohoto záření na vyměšování vnitřních žláz, chemii krve, oči 
(např. zakalení oční rohovky), genetiku, vývoj organismů i chování zvířat 
(16). R. Beckerv knize "Křižující proudy" (17) uvádí práci A. Liboffa, 
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podle které je možné zastavit elektromagnetickým zářením proces dělení 
buňky ve chvíli, kdy se obě buňky oddělují. 
Vojenské využití vzájemného působení elektromagnetických signálů 
a chemikálií v mozku vychází možná z pokusu B. Servantieho, který v r. 
1974 zjistil, že krysy vystavené 10 - 15 dní mikrovlnám pulsovaným v 500 
Hz, byly výrazně odolnější proti paralyzujícím jedům typu kurare (18). Ve 
"Zprávě o biotechnologii amerického vojenského letectva z r. 1982 se píše: 
"S použitím relativně nízké úrovně radiofrekvenčního záření může být možné 
vystavit velká vojenská seskupení extrémně rozptýleným množstvím 
biologických nebo chemických látek, ke kterým by byla neozářená populace 
imnunní"(19). Trochu jinak řečeno, pokud se nepřátelská vojska nadýchají 
nebo napijí těchto látek, je možné u nich elektromagnetickými signály 
dosáhnout účinků, které se nedotknou vlastního vojska nebo zbytku populace. 
Podobně nebezpečný je poznatek Allana Freye, že elektromagnetickým zářením 
je možné oslabit bariéru mezi mozkem a krví, která zabraňuje přístupu jedů 
do mozku (20). 
Výzkumu účinků elektromagnetických signálů přímo na chování zvířat se 
v současné době věnuje i Jose Delgado. V roce 1985 ho v jeho španělské 
laboratoři navštívila Kathleen McAuliffe, která pak o své návštěvě napsala 
článek do amerického populárně vědeckého časopisu OMNI (21). Jose Delgado 
jí předvedl, jak dokáže elektromagnetickými signály uspat nebo nabudit 
k aktivitě opici nebo uprostřed boje zklidnit rybu. Významný je i jeho 
pokus s ozařováním zárodků kuřat 10, 100, a 1.000 Hz, při kterém se u nich 
nevyvinula řada orgánů včetně srdce a žil. Pokus zopakovalo se stejnými 
výsledky americké vojenské námořnictvo. 
Kancelář výzkumu amerického vojenského námořnictva shromažďuje od r. 
1974 všechny publikované vědecké výzkumy o účincích elektromagnetického 
záření na živou hmotu. V současné době se do jejího seznamu dostává přes 
1.000 vědeckých prací ročně (22). 
Velká většina publikovaných výzkumů je prováděna na zvířatech, pokusy 
na lidech jsou, jak vyplyne i z dalšího textu, vesměs předmětem tajných 
vojenských výzkumů. 
V již citované zprávě Světové zdravotnické organizace (16) o účincích 
radiofrekvencí a velmi vysokých frekvencí na živé organismy se uvádí, že 
první studie o účincích těchto kmitočtů na člověka byly zpracovány v 50. 
letech v Polsku, Československu a SSSR. Výzkum proběhl na klinikách 
a v průmyslovém pracovním prostředí a autoři zpracování (Baranski, Czerski, 
Marha, Presman) dospěli k závěru, že mikrovlny mohou u člověka vyvolat 
bolesti hlavy, únavu, tělesnou slabost, závratě, nevyrovnanou náladu, 
zmatek a nespavost. 
Ve zmiňovaném článku časopisu OMNI kapitán Paul Tyler říká: "Mnoho 
věcí, které se dají dokázat chemicky se pravděpodobně dá udělat 
i elektricky. Se správným elektromagnetickým polem byste mohla vyvolat 
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stejné účinky jaké vyvolají psychoaktivní drogy". Vychází přitom zřejmě 
z práce anglické doktorky Pattersonové, o které hovořil při své přednášce 
na konferenci o Nastupující elektromagnetické medicině. Dr. Pattersonová 
používá lebečního elektrického stimulátoru, který je "plně programován 
a zautomatizován pro různé skupiny drog, jejich kombinace a dlouhodobější 
abstinenční symptomy jako je deprese a nespavost"(15). 
Při už zmíněném pokusu Mc Affeeho (13) vyvolaly mikrovlny pulsované 
v 300, 600 a 1.000 Hz u krys i dýchací potíže, které vedly až k zadušení. 
Kapitán Tyler ve svém příspěvku do knihy "Konflikt o nízké intenzitě 
a moderní technologie" (19) píše: "Bylo dokázáno, že normální dýchání se 
odehrává při určitých frekvencích a amplitudách a ne při jiných." 
V kontextu této knihy se už ovšem jedná o účinky na lidi. 
V r. 1968 vydal ruský akademik A.S. Presman knihu "Elektromagnetické 
pole a živá příroda"(23), ve které vyslovil teorii, že elektromagnetické 
signály mají pro živou hmotu "informační význam" - "Signál, nesoucí 
informaci, vyvolává v systému pouze přerozdělení energie, řídí procesy, 
které v něm probíhají." V knize uvádí pokus S. Turlygina z r. 1937, při 
kterém centimetrové vlny vyvolávaly u lidí pocity ospalosti a ochablosti 
a dále vývoj poznatků o působení elektromagnetických polí na mozkový 
zrakový systém lidí. Už v r. 1893 si Francouz D´Arsonval všimnul, že 
působením elektromagnetického pole může u člověka vzniknout vjem záblesku 
světla. V dalších letech došla ke stejnému závěru řada dalších vědců. V r. 
1960 pak T. Jaski vyvolal působením elektromagnetických polí o kmitočtu 
380 - 500 MHz jednoduché zrakové halucinace (24). Seznam použité literatury 
na konci knihy A. S. Presmana je už dlouhý 28 stran. 
Zakladatel kybernetiky , Norbert Wiener, vystavil dobrovolníky, kteří 
neznali princip experimentu elektrickým polím o 10 Hz. Po zapnutí pole si 
stěľovali na pocity neklidu a úkosti (17). 
Ross Adey, jeden z nejuznávanějších odborníků na vliv 
elektromagnetických signálů na mozek, který odmítá hovořit o vojenských 
výzkumech, na kterých se podílí (to přiznal i během své návštěvy v České 
republice), publikoval v r. 1974 výsledky pokusů, při kterých mikrovlny 
o kmitočtu 147 MHz, pulsované v 6 - 10 Hz a mikrovlny o kmitočtu 450 MHz, 
pulsované v 16 Hz, zvýšily odplývání kalcia z nervových buněk (25). 
Robert Becker, který byl dvakrát nominován na udělení Nobelovy ceny za 
práci v tomto oboru, ve své knize "Elektrické tělo, elektromagnetismus 
a základ života" (20) uvádí, že Ross Adey veřejně vyjádřil své očekávání, že 
toto odplývání kalcia by mělo u lidí znemožnit soustředění na komplexní 
úkoly, vyvolat poruchy spánku a i jinak měnit mozkové funkce (kalcium hraje 
významnou roli při vysílání nervových vzruchů). 
V r. 1978 napsal Robert C. Beck v časopise Newsletter AT, vydávaném 
Asociací pro humanistickou psychologii (26), že nízkofrekvenční pole 6,67 
Hz, případně 6,26 Hz a nižší, jsou schopna vyvolat pomatení, strach, 
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depresi, nevolnost, prodloužení reakčního času a desynchronizaci 
v elektroencefalografických záznamech a jsou příčinou vegetativních poruch. 
V r. 1961 publikoval americký vědec Allan H. Frey výsledky pokusů 
s vysíláním zvuků do mozku elektromagnetickými signály vysílanými na 
vzdálenost až několika set metrů (27). Tyto zvuky "slyšeli" jak zdraví lidé 
tak neslyšící. Slyšené zvuky - bzučení, tikání, syčení nebo klepání - se 
měnily podle toho, jak se měnily parametry vysílače - zejména kmitočet 
vysílaných pulsů a délka trvání jednotlivých pulsů. Ve zprávě o pokusech A. 
Frey píše, že do té doby bylo dokázáno, že jenom zrakový systém reaguje na 
elektromagnetickou energii. Sám pak dodává, že když poněkud změnil, 
parametry vysilače, vyvolal u lidí vjem prudkého úderu do hlavy a s daląí 
změnou parametrů pocit mravenčení. Tento pokus byl několikrát zopakován 
jinými vědci se stejnými výsledky (28). V případě W.A. Guye, J.C. Lina, 
C.K. Choua a D. Christensena (29) byl pokus rozšířen o pokusy s kočkami. 
Kočky byly uspány a paralyzovány léky a napojeny na dýchací přístroj. 
V takto sterilizovaném stavu jejich nervových soustav potom byly pomocí 
elektrod zaznamenávány reakce neuronů v jejich mozku na normální i 
"elektromagnetické" zvuky. Tyto reakce se shodovaly a zmizely , když bylo přerušeno 
spojení mezi hlemýžděm a zbytkem mozku.. Elektromagnetické signály tedy 
zasahovaly prvotně jenom tuto část mozku a odtud se šířily jako normální sluchové 
vjemy. 
Ke zveřejnění dalšího, pokročilejšího, pokusu s vysíláním "elektromagnetických" 
zvuků do mozku došlo už jenom nedopatřením. Don R. Justensen použil v článku o 
vlivu mikrovln na chování živých bytostí (30) výsledek pokusu, který mu telefonicky 
sdělil jeho kolega Joseph C. Sharp, který pracoval na projektu Pandora amerického 
vojenského námořnictva, který byl oficiálně určen k výzkumu radiofrekvenčního záření 
, vysílaného na americké velvyslanectví v Moskvě od 60. Do 80. let. J. C. Sharp 
zdokonalil metodu A. Freye natolik, že si už do mozku nechal vysílat slova, kterým 
rozuměl. 
Vědeckou osobností, která byla v té době na absolutní špičce, byl Patrick Flanagan. 
Zázračné dítě a nezávislý vědec, který v roce 1962, ve svých 14 letech, předložil 
americkému patentovému úřadu neurofon, vynález, který umožňoval neslyšícím 
s nepoškozenými mozkovými cestami sluchu slyšení. Ve svém věku ale nedokázal 
zaměstnance patentového úřadu přesvědčit, aby ho brali vážně. To se mu podařilo až 
po 6 letech, když předvedl funkčnost přístroje na neslyšícím zaměstnanci úřadu, který 
po 15 letech začal znovu slyšet. Ani potom se ale přístroj nedostal k neslyšícím. Patrick 
Flanagan vynález technicky vylepšil a podal ho pod novým číslem 3,647,970. Ačkoli 
jeho přístroj vysílal elektromagnetické vlny do mozku prostřednictvím kůže, přidal do 
doprovodného textu i věty: "řeč, převedená do zjednodušené vlnové formy, může být 
vysílána skrze vodu a zemi. a být vnímána. Zjednodušená vlna může být snadno 
zakódována. aby umožnila bezpečné hlasové komunikace." Podle jeho úvahy mu 
možná právě kvůli těmto větám americká bezpečnostní agentura na dalších pět let 
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zakázala o patentu mluvit nebo na něm dál pracovat. V současné době si americká 
firma prodávající neurofony vybudovala obchodní Zastoupení v Německu. 
V doprovodném textu k vynálezu P. Flanagan také píše: "Předkládaný vynález 
zahrnuje objev, že určité elektromagnetické vlny vyvolávají reakce v nervových 
systémech savců" a že "každý nervový systém se poněkud liší pokud jde o frekvence, 
na které reaguje."(31) 
Další uznávaná odbornice v tomto oboru Elisabeth Rauscher, která pracovala jako 
konzultantka pro NASA a americké vojenské námořnictvo (32), má spolu s inženýrem 
Williamem Van Bisem pod číslem 4,889,526 patentován vynález bezdrátového 
stimulátoru srdce, a přístroj na zmírnění bolesti fungující ve smíšených frekvencích 7,6 
a 76 Hz. Oba přístroje jsou charakterizovány jako přístroje "které vysílají magnetické 
pulsy, které pronikají do biologických materiálů a potenciálně všech tělesných systémů 
ve vlnovém rozsahu extradlouhých vln. Fungují. bez přímého dotyku s materiálem, na 
který působí." Autoři patentu upozorňují, že elektromagnetické vlny "při jiných 
frekvencích, vlnových formách a intenzitách" mohou biologický systém poškodit(33). 
Robert Becker uvádí ve své knize "Elektrické tělo" pokus J.F. Schapitze z r. 1974. 
Pokus byl zveřejněn na základě žádosti podle amerického zákona o svobodě informací. 
J.F. Schapitz pokus uvedl slovy: "V tomto pokusu bude ukázáno, jak může být 
mluvené slovo hypnotizéra zdokonaleno také elektromagnetickou energií přímo do 
podvědomých částí lidského mozku. aniž by osoba vystavená takovému vlivu měla 
možnost vědomě kontrolovat ukládání informace." (20) V rámci pokusu měli 
dobrovolníci například zodpovědět 100 otázek, lehkých i velmi technických, a potom 
jim měly být elektromagneticky vyslány do mozku odpovědi na otázky, na které 
neuměli odpovědět, špatné odpovědi na otázky, které zodpověděli dobře a zapomenutí 
jiných správných odpovědí. Po 14 dnech si měli test zopakovat. Výsledky těchto 
pokusů ovšem nebyly nikdy zveřejněny. O možnostech, jak by se takový pokus dal 
technicky provést, se zmíním později. 
   
AMERICKÉ VOJENSKÉ DOKUMENTY O VÝVOJI 
ELEKTROMAGNETICKÝCH ZBRANÍ - NERVOVÁ 
SOUSTAVA FUNGUJE PODOBNĚ JAKO 
ROZHLASOVÝ PŘIJIMAČ 
  
 V roce 1986 vydalo americké vojenské letectvo knihu "Konflikt o nízké intenzitě a 
moderní technologie" (19). V předmluvě donedávna mluvčí republikánů v americkém 
kongresu Newt Gingrich napsal: "Spojené Státy jsou na pokraji dramatické změny 
pokud jde o schopnost vyrovnat se s konfliktem o nízké intenzitě.". Kapitolu o 
"elektromagnetickém spektru konfliktu o nízké intenzitě" napsal kapitán Tyler. Na 
začátku kapitoly cituje "Závěrečnou zprávu o požadavcích na biotechnologický 
výzkum pro aeronautické systémy do roku 2000" (42) z r. 1982: "V současné době 
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dostupná data umožňují předpoklad, že specificky generovaná pole radiofrekvenčního 
záření mohou znamenat mocné a revoluční zbraně proti vojenskému personálu. 
vzrůstající pochopení mozku jako elektricky zprostředkovaného orgánu naznačilo 
velkou pravděpodobnost, že vnucená elektromagnetická pole mohou narušovat účelné 
chování a mohou být schopná takové jednání řídit a vyslýchat. Navíc průchod 100 
miliampér myokardem může vést k zastavení srdce a smrti. Rychle skanující systém 
může poskytnout schopnost omračovat nebo zabíjet ve velké oblasti. účinnost systému 
bude funkcí vlnové formy, intenzity pole, šířky pulsu, frekvence opakování a nosné 
frekvence." 
Poslední věta definuje technický princip ovládání mozkových funkcí. Je ale příliš 
krátká na to, aby poskytla jasnější představu o tom, jak taková technologie může 
fungovat. Že se informace uvnitř mozku přenášejí počtem a frekvencí nervových 
vzruchů, přičemž intenzita pocitu většinou odpovídá intenzitě elektrického proudu, je 
známo. Dalším jevem, který je v moderní vědecké literatuře přijímán, je synchronizace 
frekvencí vysílání nervových vzruchů v reakci na podněty, které mozek zaujmou (34). 
Per E. Roland z Laboratoře pro výzkum mozku Institutu Karolinska ve Švédsku 
zkoumal - podle přílivu krve, která přináší živiny do oblastí mozku, které jsou právě 
v činnosti - které sloupce neuronů se v mozku aktivují v reakci na různé podněty nebo 
mozkové aktivity. říká, že podle rozložení těchto skupin, je schopen určit i jakým 
druhem myšlenek se člověk právě zabývá. Per E. Roland si potom klade otázku, jestli 
neurony v těchto takzvaných "metabolických" skupinách mají i stejné 
elektrofyziologické vlastnosti. Odpověď nachází v práci Schopmana a Strykera z r. 
1981, kteří ukázali, že ve "vizuální mozkové kůře kočky odpovídaly metabolické 
skupiny elektrofyziologicky definovaným skupinám, ve kterých měly neurony 
orientační specificitu pro použitý podnět." To znamená, že různé stimuly vyvolávají 
v mozku různé elektrické a elektromagnetické děje. Totéž zjistili opačným postupem 
Whitsel a Juliano v r. 1984: "metabolické skupiny se objevovaly jenom v těch místech 
mozkové kůry, kde měly neurony elektrofyziologicky definované funkční vlastnosti 
vztažené ke stimulu." O jaké elektrofyziologické vlastnosti se tu jedná? Skarda a 
Freeman v r. 1987 a Singer v r. 1990 "přišli s konceptem, že neurony v různých 
aktivních skupinách synchronizují svou elektrickou oscilační aktivitu v reakci na 
optimální vstupy." Jinými slovy činnost mozku, v reakci na podněty, které ho zaujmou, 
se liąí kmitočty nervových impulsů, tedy vlastně kmitočty elektrických proudů, nebo, 
z hlediska vojenských zájmů, kmitočtem elektromagnetických vln. Walter J. Freeman, 
který už desítky let měří elektrickou činnost neuronů s použitím mnoha mikroelektrod 
zároveň, zformuloval už v r. 1975 hypotézu, že "nový vnější podnět je přenesen z 
primární smyslové oblasti v mozkové kůře nebo thalamu do ostatních částí mozkové 
kůry. přenos se uskuteční při určitém charakteristickém kmitočtu a k příjmu dojde 
v systémech naladěných na tento kmitočet." Wolf Singer, ředitel Výzkumu mozku na 
Institutu Maxe Plancka ve Frankfurtu nad Mohanem, dokládá tuto teorii měřeními 
prováděnými ve zrakové mozkové kůře koček a opic. Při těchto pokusech byly dva 
prostorově se překrývající a rozdílné podněty reprezentovány dvěma na sobě nezávisle 
kmitajícími soubory buněk, které kmitaly v rozdílných kmitočtech. Podle Wolfa 
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Singera se veškerá mozková činnost odlišuje právě jenom tím, které skupiny neuronů 
se do ní zapojují a rozdílnost mezi těmito skupinami neuronů je dána kmitočtem, ve 
kterém společně kmitají.Wolf Singer vysvětluje vytvářením takovýchto skupin neuronů 
i vznik osobní zkušenosti. (Wolf Singer: "The Formation of Representations in the 
Cerebral Cortex,", Schering, Německo, ISSN 0940-9300). Na otázku, co se stane, když 
je na mozek zaměřen elektromagnetický signál přicházející zvenčí odpovídá H. Frölich 
z oddělení fyziky Univerzity v Liverpoolu takto: oscilace vyvolané koherentním 
podněcováním jednoduchého polárního modu vyvolají "rozsáhlá frekvenčně selektivní 
vzájemná působení mezi systémy se stejnými kmitočty podněcování." Jinými slovy 
můžeme v mozku vyvolat vjemy nebo i jiné děje elektromagnetickými signály, které 
tam způsobí stejné elektrofyziologické děje, jaké by vyvolalo normální vnímání nebo 
vnitřní organické nebo mozkové procesy . Prostě mozkové děje mohou být vyvolány i 
uměle zvenčí.  
Platnost těchto teorií dokazují i pokusy A. Freye, W. Guye a dalších, kdy 
elektromagnetické signály, naladěné na elektrofyziologické vlastnosti hlemýždě resp. 
Na kmitočty, šířky pulsů, tvary vln a intenzity, ve kterých funguje, vyvolaly v mozku 
stejné události jako normální zvuk. Když se změnily parametry vysílače (kmitočet, 
šířka pulsu atd.), začala s elektromagnetickými signály rezonovat jiná oblast příjmu 
vjemů v mozku a byl tak vyvolán pocit prudkého úderu do hlavy nebo mravenčení. 
Změněné parametry vysílače způsobily, že se změnila oblast příjmu 
elektromagnetických signálů v mozku a vyvolala v něm jiný druh synchronizací. Ke 
stejnému jevu se vztahuje i poznámka kapitána Tylera, že normální dýchání je možné 
jen při určitých frekvencích elektromagnetického záření a ne při jiných. 
Elektromagnetické signály zasahují mozkové centrum, které řídí dýchání a skrze něj 
ovlivňují rytmus dechu stejně jako toho bylo dosaženo elektrickou stimulací mozku, 
jak o tom psal Jose Delgado. V případě neurofonu Patricka Flanagana tak jde 
v podstatě o druh rozhlasového vysílání, které je pouze přizpůsobeno přijímači, kterým 
je v tomto případě zřejmě hlemýžď. (Vzpomeňte si na pokus s vysíláním šeptaných 
slov do reproduktorů skrze vnitřní ucho kočky, který uváděl Jose Delgado a jak chtěla 
CIA používat koček jako řízených mikrofonů.) Chceme-li dosáhnout jiných účinků, je 
opět třeba znát parametry "přijímače" a vyslat informaci, na jejíž příjem je přijímač 
naladěn, podobně jako když při ladění rozhlasového přijímače volíme kmitočet, při 
kterém budou rezonovat jeho vnitřní obvody a výsledkem je, že slyšíme zvolenou 
stanici. John Marks ve své knize o výzkumu ovládání mozku CIA, cituje jednoho 
z bývalých výzkumných pracovníků této agentury, který si vzpomínal na vtip svého 
kolegy: když by se vám podařilo najít přirozenou radiovou frekvenci kruhového svalu 
nějaké osoby, mohli byste ji pěkně rychle vyhnat z místnosti". 
Různých frekvencí používal ve svých pokusech se zvířaty i Jose Delgado, jak uvádí ve 
své knize "Křižující proudy" Robert Becker (17). Tentokrát ale jediný případ, kdy se 
jeho pokusy dostaly na veřejnost, byl rozhohovor s Kathleen Mc Auliffe (přítelkyní R. 
Beckera), kterou před cestou do španělska instruoval, jaké otázky má J. Delgadovi 
klást. Jose Delgado ale na většinu připravených otázek neodpověděl. 
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Kapitán Tyler v dalším pokračování svého příspěvku o Elektromagnetickém spektru 
v konfliktu o nízké intenzitě rovněž cituje vědeckou práci, která přináší důkazy, že 
biologické účinky milimetrových vln jsou závislé na použité frekvenci (38) a nakonec 
předkládá závěr, že "Díky mnoha parametrům, které jsou ve hře a zřejmé specifičnosti 
každého parametru je možné si naordinovat specifickou reakci. Schopnost mít tento 
druh flexibility poskytuje uživateli obrovskou volbu možností. Toto umožňuje zajistit 
si potřebnou reakci ať už v konvenční nebo nekonvenční válce." Pokud se čtenáři zdá, 
že rozsah frekvencí, ve kterých funguje nervový systém, je příliš malý pro tak širokou 
volbu možností, Paul Tyler uvádí, že podle nepotvrzených zpráv může 0.01 Hz 
znamenat rozdíl, který způsobí odlišnou reakci. Navíc podle moderních výzkumů 
převažují v neokortexu (nejnovější vrstvě mozku, která se vyvinula u člověka) 
frekvence od 35 do 75 Hz, což dále rozšiřuje škálu možností (pozn. autora).  
V rozhovoru s Kathleen Mc Auliffe Jose Delgado také řekl, že elektromagnetické 
signály, které způsobují reakce v mozku, v něm vyvolávají několikasetkrát slabší 
elektrický proud než jaký by byl zapotřebí k vyvolání nervového vzruchu. Jak je 
možné, že přesto tyto signály na mozek působí? I na tuto otázku kapitán Tyler, na 
základě svých znalostí moderní vědecké literatury, odpovídá: "vnitřní 
elektromagnetická pole hrají klíčovou roli ve velkém množství biologických funkcí 
včetně. přenosu informací a jejich ukládání v centrální nervové soustavě - to vede ke 
kvantově mechanickému chápání přenosu nervového signálu přes synapsi, který je 
vyvolán nejen elektricky, ale také působením elektromagnetických vln přicházejících 
z okolních neuronů a perineuronálních buněk.. Tento názor zastává i Ross Adey, který 
ho podepírá i měřením elektromagnetických vln v peribuněčné kapalině a gliích 
pomocí mikroelektrod (39). Pokud tedy platí, že elektromagnetické vlny hrají 
významnou úlohu při přenosu informací uvnitř mozku, je tím vysvětleno, proč na 
činnost mozku působí elektromagnetické signály přicházející zvenčí. Pro úplnost 
dodávám, že v mozku panuje nelineární vlnová mechanika a že mozek nereaguje na 
signály, které neobsahují biologickou informaci (41).  
Robert Becker, v knize "Křižující proudy", uvádí zprávu vzešlou z Výzkumného 
odboru mikrovln Armádního ústavu Waltera Reeda, kde prováděl svůj experiment 
s vysíláním slov do mozku J.C. Sharp. Zpráva pojednává o účincích pulsovaných 
mikrovln na nervový systém a popisuje členění zkušebního programu, který byl 
zahájen v r. 1986. Je členěn takto: 

1. rychlé otupující účinky  
2. rychlé podněcování pomocí sluchových účinků  
3. překážení v práci / zadržovací účinky  
4. účinky na stimulem ovládané chování  

Zpráva předkládá jako závěr: "Mikrovlnné pulsy se zřejmě napojují na centrální 
nervovou soustavu a vyvolávají podněty podobné elektrickým podnětům." (Jako zdroj 
R. Becker uvádí Bioelectromagnetics Society Newsletter, lednové a únorové číslo r. 
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1989). Závěr, že elektromagnetickým podněcováním mozku je dnes možné dosáhnout 
stejných účinků jakých bylo dosahováno elektrickou stimulací mozku, je v perspektivě 
toho, co bylo v této kapitole probráno, zcela reálný.  
Americké vojenské letectvo má, podle již citované Závěrečné zprávy o požadavcích na 
biotechnologický výzkum pro aeronautické systémy do roku 2000" (42), výzkum 
radiofrekvečních zbraní rozdělen do tří oblastí: 

1. "Pulsované účinky radiofrekvenčního záření na živé 
organismy" - tento výzkum měl začít v r. 1980 a měl být 
ukončen v r.1995  

2. "Mechanismy působení radiofrekvenčního záření na živé 
organismy" - tento výzkum měl začít v r. 1980 a měl být 
ukončen do r. 1997.  

3. "Fenomeny vnucené radiofrekvenčním zářením" - tento 
výzkum měl být zahájen v r. 1986 a má pokračovat až do 
roku 2010. 

V polovině 90. let vyąel druhý svazek "Závěrečné zprávy" (42). V tomto svazku se 
konstatuje, že práce na výzkumu účinků radiofrekvenčního záření pokračují podle 
plánu nebo v předstihu. O posledním projektu z prvního svazku se v tomto svazku píše: 
"Zatímco původní pozornost by měla být zaměřena na degradaci lidských schopností. 
daląí práce by se měla zaměřit na možnosti řízení a vyslýchání mentálních funkcí 
s použitím zvenčí aplikovaných polí." Zřejmě tu jde o záměr zachycovat 
elektromagnetická pole vznikající v mozku při myšlenkové činnosti a přenášet je do 
jiného mozku, který tak bude "vnímat" cizí myšlenky nebo naopak vnucovat jiným 
lidem cizí myšlenky tím, že se do jejich mozku přenesou z jiného mozku a tím bude 
ovlivněno jejich jednání. Z toho, co bylo řečeno by se dalo uvažovat o frekvenčně 
selektivním přijímači typu pasivního radaru pro zachycování myšlenek 
kombinovaného s aktivním radarem pro jejich vysílání. Extradlouhé mozkové vlny by 
při přenosu z přijímače do vysílače byly převáděny do mikrovlnných pulsů 
přizpůsobených charakteristickým kmitočtům přijímajícího mozku, což by se neobešlo 
bez počítačového zpracování. Podle Gordona Thomase (3) Američané v době zajímání 
amerických rukojmí v Libanonu, odposlouchávali pomocí satelitů rozhovory na 
bejrútských ulicích a počítače v nich vyhledávaly narážky, které by mohly vést 
k nalezení rukojmí. Možnosti vojenské technologie prostě daleko přesahují meze 
normálního lidského chápání. 
Přestože tyto americké vojenské dokumenty jsou přístupné veřejnosti, nejsou 
publikovány ve sdělovacích prostředcích. Je možné, že záměrem je připravit publikaci 
takovým způsobem, aby tajným službám zajistil, že veřejnost bude nakonec používání 
těchto prostředků akceptovat. Pokud si tento text jenom přečtete a nebudete o něm 



 70

mluvit, budete jednat podle této představy. Mlčení tisku a lhostejnost veřejnosti tento 
záměr nesporně podporují. 
 
 

To je nejen EMISE V SKLENÍKOVÉM EFEKTU  
ZBRANĚ WASHINGTONSKÉHO NOVÉHO SVĚTOVÉHO ŘÁDU MAJÍ 
SCHOPNOST SPUSTIT ZMĚNU KLIMATU.  
od Michela Chossudovsky  
Profesor Economics, University Ottawa, autor Globalizace chudoby , druhé vydání, běžný kurážný tisk, 
2000.  
 
Důležité rozhovory o globálním oteplování pod příznivými světovými 
okolnostmi, nám dává obraz o světovém názoru na změnu klimatu. Zničující 
dopady ze skleníkových plynů a vlivu emisí na ozonovou vrstvu, kde dochází 
k celoplanetární změně světového klimatu, může být nyní použita jako součást 
nové generace sofistikovaných „ne-smrtících zbraní“. Američané i Rusko 
vyvinuly schopnost manipulovat světovým klimatem. 

  
 
V USA je technologie krátkovlných záření zdokonalená výzkumem HAARP, 
jako součást „Hvězdných válek“, na které vláda USA vyčlenila nemalé částky, 
jako program obranné strategické iniciativě. Nedávné vědecky podložené 
pokusy naznačily, aby HAARP byl nadále v plném provozu i se svými 
schopnostmi spustit záplavy, sucha, hurikány, zemětřesení a jiné katastrofy. 
Z tohoto hlediska a významu se program HAARP stal výlučně vojenskou 
zbraní hromadného ničení. Má ohromný potenciál, který má schopnost 
selektivně destabilizovat zemědělské a ekologické systémy celého světa. Co 
tento nástroj dokáže v rukou nenasytných vládců, z hlediska ekonomického, 
vojenského apod., nechám na úsudku každého občana.  
 
Spojené národy by měly být osloveny jinými národy na vydání tzv. 
„environmentálního válečnictví“, které by měly být vedeny společně 
s rozhovory o dopadech na podnebí a výskyt skleníkových plynů... (Proč asi 
USA nepodepsaly a neratifikovaly tzv. Kjótský protokol na snížení emisí ...?) 
 
* * *  
 
Navzdory množství vědeckých znalostí, byly úmyslně vydány manipulace s 
podnebím pro vojenské použití. Žádná z úředních delegací ani environmentální 
akční skupiny, které se zúčastnily v Haagu konference o změně klimatu (CO6, 
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listopad 2000)se nezasadily o široké vydání informací o „povětrnostním 
válečnictví“, či „environmentální modifikační techniky ENMOD“, aby tak došlo 
k většímu porozumnění změny klimatu.  
 
Konflikt mezi úředními vyjednavači, ochránců životního prostředí a americké 
obchodní lobby, mají na Washingtonském úplném odmítnutí, řídit se tudíž 
závazky na redukování emisí před rok 1997. Dopad takových rozhodnutí není 
předmětem diskuze ani zájmu těchto zájmových skupin, včetně vlád USA. 
Nekonečné diskuze a uzavřené konference, přes pokračující rozhovory o 
změně klimatu, slouží Washingtonu pro její strategické a obranné cíle. 
 
POČASÍ VE SLUŽBÁCH VÁLEK  
Světově proslulý vědec Dr. Rosalie Bertell potvrzuje, že US vojenští vědci 
pracují na povětrnostních systémech, jako na potencionální zbrani. Metody 
zahrnují zvyšování bouří, tsunami efekty, vysokofrekvenční a bioenergetické 
zbraně,cílená sucha či záplavy...Již v letech 1970, bývalý státní bezpečnostní 
rádce Zbigniew Brzezinski ve své knize „mezi dvěma věky“, předvídal, že tato 
technologie zpřístupní efektivnější vedení tajného válečnictví, a to za 
minimálního rizika a přispění bezpečnostních sil. Pomůže zlepšit techniky 
pronikání do významnějších národů a k vůdcům tohoto světa.... Tyto 
povětrnostní modifikace můžou prodlužovat či zkracovat období sucha, či 
bouří.  
 
Marc Filterman, bývalý francouzský vojenský důstojník, nastiňuje několik typů z 
"nekonvenčních zbraní", používání radiofrekvencí. On se odkazuje na 
„povětrnostní války“, které dávají na srozuměnou, že USA a Rusko měly již 
zvládnutý „know – how“ k rozpoutání náhlé změny klimatu (hurikány, sucho) již 
v roce 1980. Tyto technologie způsobují možnost spustit atmosferické poruchy 
použitím extrémně nízkých technologií. (4) 
 
Simulační studium budoucí obrany, "scénáře" utvořený pro US vzduch.  
Silová ministerstva volají pro:  
 
“Americké letectvo vyvíjí tlaky na ovládání počasí. Vydělává tak na nových 
objevujících technologiích a zdokonalování jejich vývoje k bojovým aplikacím... 
z přátelských operací na porušení celistvosti nepřítele. Vytváří se modifikace 
válečného bojovníka s širokorozsáhlými možnostmi volby, jak porazit či 
pacifikovat nepřítele.... Povětrnostní politika se stane v USA významnou částí 
bezpečnostní politiky státu s domácími i zahraničními aplikacemi. Vláda USA 
bude takovou politiku sledovat v závislosti na jeho zájmech. (5)  
 
KRÁTKOVLNNÝ AKTIVNÍ SLUCHOVÝ VÝZKUM PROGRAM (HAARP)  
Krátkovlnný aktivní sluchový výzkum program (HAARP) založený v Gokoma 
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Alaska - -společně ovládaný USA vojenským letectvem a USA námořnictvem 
je součástí nové generace sofistikovaných zbraní pod US strategickou 
obrannou iniciativou (SDI). Je ovládaný vojenským letectvem a výzkumnou 
laboratoří pro vesmír. HAARP představuje systém silných antén schopných 
vytvořit "řízených místních modifikací z ionosféry". Vědci Dr. M. Begich - 
aktivně spojený s veřejnou kampaní proti HAARP, popisuje HAARP jako:  
 
" extra- silné rádio - vlnově- vyzařující technologie, která proniká z ionosféry 
[ochranná vrchní vrstva atmosféry], zaostřením silného toku paprsku a tepla 
těmito oblastmi. Elektromagnetické záření se pak odráží k zemi a proniká vším 
živým a mrtvým." (6)  
 
Dr. Rosalie Bertell zobrazuje HAARP jak " obrovský ohřívač který může 
způsobit významnější porušení v ionosféře. Způsobuje nejenom atmosferické 
díry, ale dlouhé řezy v ochranné vrstvě, která má za úkol zadržovat smrtelné 
záření bombardující planetu." (7)  
 
MATENÍ VEŘEJNÉHO MÍNĚNÍ  
HAARP byl představený veřejnosti jako program vědeckého a akademického 
výzkumu. US vojenské dokumenty se však snaží předkládat, že HAARP hlavní 
cíl je: "využívat ionosféru pro účely Ministerstva národní obrany." (8)  
 
Podle Dr. Rosalie Bertell, HAARP je součástí integrovaného zbrojního 
systému, který má potenciálně zničující důsledky:  
 
"Za padesát let intenzivní spolupráce z více destruktivními programy na 
ovládání horní části atmosféry, se dostavují kýžené výsledky. HAARP je 
nedílná součást dlouhé historie vesmírného výzkumu a vývoje na „úmyslné 
vojenské přírody.“ Vojenské důsledky z kombinování těchto projektů jsou 
alarmující. … schopnost HAARP / Spacelab/ a raketová kombinace doručovat 
velmi velké množství energie, srovnatelný s nukleární bombou, kdekoli na zemi 
přes laserové a částicové paprsky, jsou děsivé. Celý tento projekt bude 
veřejnosti prezentován jako vesmírný štít proti útoku zvenčí, anebo lépe 
stravitelné vysvětlení o zařízení na „opravu“ ozónové vrstvy. (10)  
 
HAARP má ještě několik dalších manipulací, související s podnebím:  
 
"HAARP může přispět ke změně klimatu, intenzivně bombardující atmosféru 
krátkovlnnými paprsky...“ Vracející se odražené nízkofrekvenční vlny ve vysoké 
síle ovlivňuje lidské mozky, a nejsou vyloučeny účinky na statiku staveb... (11)  
 
HAARP má schopnost měnit vlastnosti elektromagnetického pole. To je 
součástí arzenálu "elektronických zbraní" které američtí vojenští vědci považují 
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za "jemnější a laskavější válečnictví." (12)  
 
ZBRANĚ NOVÉHO SVĚTOVÉHO ŘÁDU  
HAARP je částí zbrojního arzenálu nového světového řádu, pod zástěrou 
strategické obranné iniciativy (SDI). Z vojenské potřeby USA, by mohlo být 
celé národní hospodářství destabilizováno (a naopak), právě pomocí 
manipulace s podnebím. Více méně má tato metoda minimální „cenu“, bez 
drahého vojenského personálu a vybavení. Má mnoho výhod oproti klasické 
konvenční válce. Bez znalostí a kontaktu s nepřítelem lze provádět širokosáhlé 
záměry. Taky není bez povšimnutí, že mnoho přírodních katastrof, takto uměle 
vytvořených má za následek obrovské materiální škody, které jsou 
odškodňovány pojišťovnama a v důsledku vedou k soustředěnému toku financí 
do dané země. V tom důsledku dochází k velké koncentraci a přítoku financí a 
pozvednutí ekonomiky. Největší pojišťovny a bankovnictví se združují v USA, 
proč by tyto pak měly dovolit odliv kapitálu z USA ?  
 
Použití HAARP programu má potenciální zničující dopad na světové klima. Je 
používán podle strategických a ekonomických zájmů USA. Je modifikován a 
selektivně používán v různých částech světa, které má za následek 
destabilizaci zemědělských a ekologických systémů.  
 
Ministerstvo národní obrany proto přidělilo značné zdroje na vývoj 
inteligentnějších a monitorovacích systémů, které mají sloužit k změnám 
v počasí.  Ministerstvo národní obrany a NASA se společností NIMA, pracuje 
na „informacích, mapách a studiích zaznamenávající záplavy, eroze, sesuvy 
půd, zemětřesení, ekologické zóny, předpovědi počasí, změny klimatu a jiná 
rizika“ s daty přenesených ze satelitů. (13)  
 
POLITIKA SETRVAČNOSTI SPOJENÝCH NÁRODŮ  
Podle rámce konvence na změně klimatu (UNFCCC), podepsané v roce 1992 
na celosvětovém setkání v Rio de Janieru:  
 
"státy mají … v souladu s Chartou Organizací spojených národů a principy z 
mezinárodního práva, zodpovědnost zajistit kontrolu, aby aktivity uvnitř jejich 
jurisdikce (uvnitř státu), nebo kontrola příčiny ničení životního prostředí jiných 
států, nebo oblastí překročení mezínárodní jurisdikce." (14)  
 
Také je dobré připomenout, že mezinárodní konvence ratifikované Valným 
shromážděním OSN v roce 1997, zakazuje „armádu, nebo další jiné 
nepřátelské environmentální modifikační techniky mající obecně rozšířené, 
dlouhodobé, nebo děsivé efekty či následky.“ (15) USA i Rusko byli signatáři této 
konvence. Konvence definuje "environmentální modifikační techniky“ jako tu 
techniku, která slouží, nebo má za následek úmyslnou manipulaci či změnu 
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přirozených procesů dynamiky, složení nebo strukturu země, včetně jeho 
biotopů, hydrosféry, ekosystémů, atmosféry nebo vesmíru. (16)  
 
Proč poté OSN bez ohledu na rok 1977 ENMOD, se rozhodl vyloučit změny 
podnebí vyplívající z vojenských programů ?  
 
EVROPSKÝ PARLAMENT UZNÁVÁ DOPADY HAARP  
Švédský mírový advokát M.B.Theorin v únoru 1998 předložil zprávu 
Parlamentnímu výboru pro zahraniční politiku. Výbor pro bezpečnost a obranu 
držel veřejné záznamy výslechů v Bruselu o HAARP programu. (17) Výbor 
předložil Evropskému parlamentu: 
 
"uvažujeme-li o HAARP programu.... z hlediska jeho dalekosáhlého dopadu na 
prostředí, je v globálním zájmu volání po jeho zákonném, ekologickém a 
etickém významu. Tyto důsledky by měly být zkoumány nezávislým, 
mezinárodním tělesem..... [ výbor] lituje opakovaného odmítnutí administrace 
Spojených států … dosvědčit při veřejném líčení … environmentální a veřejná 
rizika  HAARP programu." (18)  
 
Výborová žádost, napsat "Zelenou knihu" na " environmentálních dopadech z 
vojenských aktivit", nicméně, příležitostně byla odvolaná za předpokladu, že 
Evropská komise postrádá požadovanou jurisdikci zaobírat se " spojení mezi 
prostředím a obranou." (19) Brusel si dělal starosti jak se vyhnout  rozhodujícímu 
konfliktu s Washingtonem.  
 
V PLNÉM PROVOZU  
Zatímco oficiálně se nemluví o HAARP programu v kontextu výše popsaném, 
vědecké a jiné důkazy svědčí o tom, že je v plném provozu! Toto znamená, že 
HAARP je potenciálně aplikovaný US armádou na potenciálně „nepřátelském 
národu“, nebo „zlém státu“ (osa zla a cestovní mapa G. Busche)se zaměřením 
na jeho destabilizaci. 
 
Následkem politiky nového světového řádu, se zemědělské a ekonomické 
systémy v obou vyvinutých a rozvojových zemích dostaly do prohlubující krize, 
v níž vládne tržní deregulace, antidumping atd. MMF a Světová banka 
"ekonomický lék", předepsaný třetímu světu a zemím z bývalého sovětského 
bloku, velkou měrou přispěly do destabilizace domácího zemědělství. 
Zásobami ze Světové obchodní organizace (WTO), podporovala zájmy hrstky 
západní agro-bio konglomerátů v jejich hledání uložit geneticky upravená 
(GMO) semena na farmářích po celém světě.  
 
Je důležité porozumět zapojení nového světového řádu mezi ekonomické, 
strategické a vojenské procesy, ve výše uvedených souvislostech, manipulace 
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s podnebím pod HAARP programem (zda náhodný nebo úmyslný) Tyto změny by 
nevyhnutelně způsobily oslabení národních hospodářství, ničících infrastrukturu a 
potenciálně spouštěním bankrotu farmářů ve velikém měřítku. Vlády a Spojené národy 
by měly být osloveny možnými důsledky z HAARP programu a dalšími „ne-smrtícími“ 
zbraněmi na změně klimatu. 
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TEPELNÁ ZKOUŠKA CIVILIZACE   

První vážně míněnou hrází proti globálnímu oteplování zeměkoule je Kjótský protokol, 
který 16.2.2005 začal platit. Protože je neduživým nedonošeným dítětem, jehož se 
navíc jeden z rodičů – USA – zřekl, má zásadním způsobem otočit trend. Místo 
setrvalého nárustu emisí oxidu uhličitého má do roku 2012 vyvolat jejich pokles. 
Universitou Karlovou byla provedena studie o výrocích a projevech českých státníků a 
politiků k problematice globálního oteplování. Nebylo nalezeno nic! Ani zmínka. To je 
světová anomálie, kdy žádný z českých premiérů necítil nikdy potřebu se o klimatických 
změnách alespoň zmínit. I programový ředitel Hnutí Duha V. Kotecký to cítí jako vážnou 
chybu. Je to zoufalé, že v zemi, která patří k největším znečišťovatelům, nemá vláda 
koncepci a politické špičky neberou klimatickou změnu za téma. Průmysl se tváří, 
jakoby se ho to netýkalo a nepřijal žádnou odpovědnost. Horší to už být nemůže. 

A copak česká malost, vyjádřená dvěma desetinami až půl procentem světových emisí, 
něco zmůže ve srovnání s USA, které kjótský proces bojkotují? Se svými třemi 
čtvrtinami znečišťěním jsou největšími znečišťovately světa. USA půjdou jinou cestou. 
Mluví se o riziku zastavení Golfského proudu, vysychání nejúrodnějších oblastí, o 
nebezpečí vyhynutí ledních medvědů či tuňáků. V ČR však předpokládané dopady na 
vodu, lesy a pole oficiálně nikdo nezkoumá. Stát i občané jsou 
k celkovému problému klimatických změn lhostejní.  

(Časopis EURO – ekonomický týdeník 2005)  
 

 

Studii sestavili členové týmu Ing. Poláka CSc. a spol. 
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